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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ  ЯБЛАНИЦА 

 

ПРОТОКОЛ № 27 

 

         Днес 26.06.2025г. от 14.00 часа се проведе редовно заседание на Общински съвет  

Ябланица. 

         Присъстват 10 общински съветници. По уважителни причини отсъстват: г-н Мариян 

Иванов-общ.съветник, г-н Милен Миленов-общ.съветник и г-н Янислав Костов-

общ.съветник. 

         Присъстват: г-н Найден Найденов-кмет на общината, г-жа Цонка Василева-зам.-кмет, г-

н Ивелин Йошев-секретар, г-жа Иванка Христова-гл.счетоводител, г-жа Величка Минчева-

ст. експ. БТРЗ, г-жа Светла Симеонова-ст.експ. ОСЕ, г-н Калин Кънчев-кмет с. Брестница, г-

жа Николинка Чобанова-кмет с. Малък извор, г-жа Мая Петкова-кмет с. Орешене, г-жа 

Невена Давидкова-кмет с. Батулци. 

         Присъстват граждани. 

         Заседанието откри и ръководи г-н Румен Гаврилов-председател на Общински съвет.  

         Г-н Гаврилов-председател ОбС – поясни, че имат необходимия кворум, така че  

съгласно чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА и чл.73, ал.1 от Правилника за организацията и дейността 

на ОбС Ябланица, неговите комисии и взаимодействието му с ОбА, за мандат 2023-2027 

днешното редовно заседание е законно и Общински съвет Ябланица може да започне своята 

работа. Представи проекта за дневен ред, който общинските съветници са получили още на 

20-ти този месец и ги уведоми, че вчера в 15.30 ч. в деловодството на ОбС са  постъпили две 

нови предложения от кмета на общината: 

         1. Определяне на дял на Община Ябланица от съсобствеността на инсталация, 

финансирана със средствата по процедура № BG16FFPR002-2.004 „Мерки за изграждане, 

разширяване и/или надграждане на общински/регионални системи за разделно събиране и 

рециклиране на биоразградими отпадъци – втора“ по Приоритет 2 „Отпадъци“ на Програма 

“Околна среда“ 2021-2027г. 

         2. Кандидатстване със заявления за подпомагане по Стратегически план за развитие на 

земеделието и селските райони на Република България за периода 2023-2027 г. по 

Интервенция „II.Г.6 - Инвестиции в основни услуги и дребни по мащаби инфраструктура в 

селските райони“ - втори прием. 

         Поясни, че разглеждайки въпросните предложения, които общинските съветници 

своевременно са получили вчера –т.е. в деня на тяхното входиране, е предположил, че инж. 

Найден Найденов е притиснат отново от сроковете и ще предложи тези два материала да 

бъдат разгледани на днешното заседание. Даде думата на инж. Найден Найденов-кмет на 

общината, за да обясни, защо предлага тези две предложения да бъдат разгледани в т.нар. 

“извънреден порядък“ на днешното заседание на Общински съвет Ябланица. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината - обясни, че по първото предложение от 

Управляващия орган на програма, вчера в 13:00 часа се получило искане, с което се 

уведомяват общините че трябва да представят документи, относно определяне на 

съсобственост им по отношение на инсталацията, която предстои да бъде изградена на 

регионалното депо. По второто предложение – да ще изтърват срока, който е кратък, трябва 

да се действа в рамките на месец, а ще се окаже, че е и един месец е много. Този проект 

попада в границите на т.нар. гарантирани бюджети. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – предложи в т. 3. „Питания, мнения, разни“ да 

разгледат два материала, като подточки: 

         3.1. Подписка от живущите  в централната градска част на ул. “Мико Петков“ и 

граждани на гр. Ябланица срещу вандалското премахване на огромни, здрави кестенови 

дървета, символ на нашия град от далечната 1965г. и предложение до Общински съвет 

Ябланица от Иван Георгиев – жител на гр. Ябланица. 
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         3.2. Определение № 885 от 30.05.2025г. на Административен съд- Ловеч, относно жалба 

на инж. Найден Найденов срещу решение на Общински съвет Ябланица. 

         Г-н Гаврилов-председател ОбС – даде думата за думата за предложения за изменение и 

допълнение на така представения проект за дневен ред. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – предложи първата подточка от т. 3. „Питания, 

мнения, разни“ да стане точка 1, като сегашната т. 1 става т. 2. и т.н. в проекта за дневен ред. 

         Г-жа Даниела Найденова-гражданин – попита, това означава ли, че питанията на 

гражданите също стават първа точка, тъй като техните питания попадат в т. „Питания, 

мнения, разни“? 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – поясни, че т. 3.1. става т. 1 в проекта за дневен 

ред и се обърна към г-жа Даниела Найденова и отбеляза, че не й е дал думата, и я помоли да 

се въздържа от подобни изказвания. Призова да бъдат спазвани правилата в залата. 

 

         Г-жа Даниела Найденова-гражданин, г-н Румен Гаврилов-председател ОбС и г-н Иван 

Георгиев-общ.съветник влязоха в дебат по отношение на разместване на точките в проекта за 

дневен ред, начина на внасяне на материали в ОбС и сроковете за това, и като цяло спазване 

на Правилника на Общински съвет, при което г-н Румен Гаврилов-председател ОбС 

прекъсна заседанието като обяви на основание чл. 86, ал. 1, т. 3 от Правилника за 

организацията и дейността на ОбС, неговите комисии и взаимодействието му с 

Общинската администрация 10 минути почивка. 
 

        След почивката г-н Румен Гаврилов-председател ОбС - даде думата за други мнения и 

предложения по представения проект за дневен ред. 

         Г-н Любен Василев-общ.съветник – предложи да преминат към процедура „Гласуване“. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – поясни, че преди да преминат към 

предложената процедура, има още едно предложение. Тъй като изисканата от ПК ,,Бюджет и 

финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални 

програми и проекти, търговия, услуги и заетост“ информация по т. 2.4. не е представена в 

Общински съвет, както и не са били преработени представените за обсъждане доклади на 

пазарни оценки на частни имоти в с. Брестница, предложи т. 2.4 и 2.9. да отпаднат от 

дневния ред и на тяхно място, на основание чл. 66, ал. 2, във връзка с ал. 5 от същия член на 

Правилника, да разгледат двете нови предложения на кмета на общината. 

        Тъй като от страна на присъстващите в залата общински съветници други предложения 

и мнения не бяха изразени, г-н Румен Гаврилов-председател ОбС обяви, че преминават към 

процедура «Гласуване». 

 

         Процедура „Гласуване“ за приемане предложената т. 3.1. да бъде включена в проекта за 

дневен ред и да стане т. 1. от него. 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 9 общински съветници;  

         „Против” –  1 общински съветник; 

         „Въздържали се” – няма. 

         Подписка от живущите  в централната градска част на ул. “Мико Петков“ и граждани 

на гр. Ябланица срещу вандалското премахване на огромни, здрави кестенови дървета, 

символ на нашия град от далечната 1965г. и предложение до Общински съвет Ябланица от 

Иван Георгиев – жител на гр. Ябланица влиза в проекта за дневен ред като т. 1. 

 

          Процедура „Гласуване“ за отпадане на т. 2.4. Уведомително писмо, относно проект 

„Въвеждане на мерки за ЕЕ и доставка на оборудване и обзавеждане на Многофункционална 

сграда с обществена и социална функция“ - гр. Ябланица по процедура № BG06RDNP001-

7.020 – Енергийна ефективност „Реконструкция, ремонт, оборудване и/или обзавеждане на 
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общински сгради, в които се предоставят обществени услуги, с цел подобряване на тяхната 

енергийна ефективност“ по подмярка 7.2. „Инвестиции в създаването, подобряването или 

разширяването на всички видове малка по мащаби инфраструктура“ от мярка 7 „Основни 

услуги и обновяване на селата в селските райони“ от ПРСР 2014 – 2020г., от проекта за 

дневен ред. 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

        Т. 2.4. отпада от проекта за дневен ред. 

 

        Процедура „Гласуване“ за отпадане на т. 2.9. Обсъждане на представена експертна 

пазарна оценка в изпълнение на Решение № 222/08.04.2025г. на Общински съвет-Ябланица, 

от проекта за дневен ред. 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

        Т. 2.9. отпада от проекта за дневен ред. 

 

        Процедура „Гласуване“ за включване в проекта за дневен реда като т. 2.4. 

предложението от кмета на общината, относно определяне на дял на Община Ябланица от 

съсобствеността на инсталация, финансирана със средствата по процедура № BG16FFPR002-

2.004 „Мерки за изграждане, разширяване и/или надграждане на общински/регионални 

системи за разделно събиране и рециклиране на биоразградими отпадъци – втора“ по 

Приоритет 2 „Отпадъци“ на Програма “Околна среда“ 2021-2027г. 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

        Предложението от Кмета на Общината влиза в проекта за дневен ред като т. 2.4. 

 

         Процедура „Гласуване“ за включване в проекта за дневен ред като т. 2.9. 

предложението от кмета на общината, относно кандидатстване със заявления за подпомагане 

по Стратегически план за развитие на земеделието и селските райони на Република България 

за периода 2023-2027 г. по Интервенция „II.Г.6 - Инвестиции в основни услуги и дребни по 

мащаби инфраструктура в селските райони“ - втори прием. 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници;  

         „Против” –  няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

        Предложението от Кмета на Общината влиза в проекта за дневен ред като т. 2.9. 

 

        Обявена процедура „Гласуване“ за приемане на така формирания проект за дневен ред. 

        Общински съвет прие да работи по следния 

 

Дневен ред 
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         1. Подписка от живущите  в централната градска част на ул. “Мико Петков“ и граждани 

на гр. Ябланица срещу вандалското премахване на огромни, здрави кестенови дървета, 

символ на нашия град от далечната 1965г. и предложение до Общински съвет Ябланица от 

Иван Георгиев – жител на гр. Ябланица. 

         2. Предложение от Председател Общински съвет, относно попълване персоналния 

състав на ПК „Образование, култура, здравеопазване, социална политика, младежки 

дейности, спорт и туризъм” при Общински съвет Ябланица и избор на председател на 

комисията. 

         3. Предложения от Кмета на Община: 

            3.1. Определяне на размера на трудовите възнаграждения на кмет на община и 

кметове на кметства на територията на община Ябланица. 

            3.2. Издаване на 2 бр. запис на заповед от Община Ябланица в полза на Държавен 

фонд „Земеделие”, обезпечаваща авансово плащане и ДДС върху него по административен 

договор № BG06RDNP001-7.017-0112-C01/18.09.2023г., за предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ по Програма за развитие на селските райони за периода 2014-2020г., по 

Процедура чрез подбор на проектни предложения по подмярка 7.2 „Инвестиции в 

създаването, подобряването или разширяването на всички видове малки по мащаби 

инфраструктура“ от мярка 7 „Основни услуги и обновяване на селата в селските райони“ № 

BG06RDNP001-7.001 – УЛИЦИ „Строителство, реконструкция и/или рехабилитация на нови 

и съществуващи улици и тротоари и съоръжения и принадлежностите към тях“, проект 

„Строителство, реконструкция и/или рехабилитация на нови и съществуващи улици и 

тротоари и съоръжения и принадлежностите към тяхна територията на Община Ябланица“, 

сключен между Община Ябланица и ДФ „Земеделие“. 

            3.3. Издаване на 2 бр. запис на заповед от Община Ябланица в полза на Държавен 

фонд „Земеделие”, обезпечаваща авансово плащане и ДДС върху него по административен 

договор № BG06RDNP001-19.180-0004-C01/23.10.2024г., за предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ по Програма за развитие на селските райони за периода 2014-2020г., по 

Процедура чрез подбор на проектни предложения по подмярка 19.2 „Прилагане на операции 

в рамките на стратегии за водено от общностите местно развитие” на мярка 19 „Водено от 

общностите местно развитие” № BG06RDNP001-19.180-0004-C01 – „Изграждане и 

обновяване на площи за широко обществено ползване (ПИ с идентификатор 87014.701.2117 

и ПИ с идентификатор 87014.37.480 по КККР на гр. Ябланица), сключен между Община 

Ябланица, Местна инициативна група Ябланица-Правец и ДФ „Земеделие“. 

            3.4. Определяне на дял на Община Ябланица от съсобствеността на инсталация, 

финансирана със средствата по процедура № BG16FFPR002-2.004 „Мерки за изграждане, 

разширяване и/или надграждане на общински/регионални системи за разделно събиране и 

рециклиране на биоразградими отпадъци – втора“ по Приоритет 2 „Отпадъци“ на Програма 

“Околна среда“ 2021-2027г. 

            3.5. Дарение на финансови средства на МБАЛ „Д-р Ангел Пешев” гр. Тетевен.  

            3.6. Допълнения в Програмата за управление и разпореждане с имоти-общинска 

собственост в Община Ябланица за 2025г. 

            3.7. Извършване на разпоредителна сделка – продажба на недвижим имот – общинска 

собственост, находящ се в гр. Ябланица. 

            3.8. Прекратяване на съсобственост между Община Ябланица и фидически лица чрез 

извършване на разпоредителна сделка – продажба на 434 кв.м. от недвижим имот с 

идентификатор 87014.704.2916 по КККР на гр. Ябланица (УПИ ХІІІ-143, 164, кв. 22 по РП на 

кв. „Шумака“, гр. Ябланица), целият с площ от 924 кв.м. 

            3.9. Кандидатстване със заявления за подпомагане по Стратегически план за развитие 

на земеделието и селските райони на Република България за периода 2023-2027 г. по 

Интервенция „II.Г.6 - Инвестиции в основни услуги и дребни по мащаби инфраструктура в 

селските райони“ - втори прием. 
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            3.10. Учредяване на право на прокарване на отклонения от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитути на подземно трасе за 

присъединяване на поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 87014.51.572 по КККР на гр. 

Ябланица,към водопроводната мрежа през имот публична общинска собственост. 

            3.11. Упълномощаване на представителя на Община Ябланица в редовно присъствено 

заседание на Общото събрание на Асоциация по ВиК на обособена територия, обслужвана от 

„ВиК“ АД – гр. Ловеч и определяне позицията и мандата по предоставените предложения за 

решения, по отделните точки от дневния ред на събранието, насрочено за 03.07.2025г. 

            3.12. Приемане на Отчет за изпълнение на спортните дейности през 2024г., състояние 

и поддръжка на спортните съоръжения, и възможности за развитие на спорта на територията 

на община Ябланица за 2025г. 

            3.13. Информация за разходваните средства по снегопочистването и зимното 

поддържане на общинската пътна мрежа и улиците на населените места през зимен сезон 

2024/2025г. 

         4. Питания, мнения, разни. 

            4.1. Определение № 885 от 30.05.2025г. на Административен съд- Ловеч, относно 

жалба на инж. Найден Найденов срещу решение на Общински съвет Ябланица. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 10 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 1. Подписка от живущите  в централната градска част на ул. “Мико Петков“ и 

граждани на гр. Ябланица срещу вандалското премахване на огромни, здрави кестенови 

дървета, символ на нашия град от далечната 1965г. и предложение до Общински съвет 

Ябланица от Иван Георгиев – жител на гр. Ябланица. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и поясни, че общинските 

съветници имат пред себе си материалите и изрази предположение, че повечето от тях са 

запознати със случая. Даде думата за мнения и коментари. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – относно подписката, много жалко. По повод 

отсичането на тези дървета е имало обществено обсъждане, имало е и анкета. Имало е 

събиране на всички хора. Обяснявало се е, обяснявало се е. Оказва се, обаче, че тук се  

говори нещо, излиза се от залата и се забравя какво са говорили. Подписка от 106 подписа, 

кв. „Шумака“, на живущите в квартала срещу изграждане на циганско заведение, не беше 

обърнато никакво внимание, а тук, 27 човека, от които 80% са се подписали по принуда. 

Вече има декларации, че се отказват от подписа си поради оказано въздействие. Обръща 

внимание, защото пак не са в час. Тук, не е въпроса за трите дървета. Тук, е въпроса, че 

трябва да са срещу кмета. Цялата работа не е какво ще каже кмета, какво ще кажат хората от 

Общинска администрация, а какво ще каже Иван Георгиев. Извинява се, че споменава имена. 

И всички, на които им се звъни по телефона, като кученца отиват и се подписват. Относно 

представената подписка. В нея фигурират не 31 подписа, както е номерацията, 27 души. 

Подписаната по № 1 – Цеца Д. Райкова, притежаваща къща на ул. „Мико Петков“ № 28, е 

отрязала кестен, намиращ се пред жилището й, във връзка с молба с входящ номер от 2020г. 

подадена от нейния брат – Иван Д. Бочев, тъй като същият разрушава канализацията и 

корените са разрушили основите на къщата. Не се разчитат имената на подписаният под № 7. 

Подписаният под № 12 – Павлин Р. Илиев, не се намира информация за такова лице, което да 

е жител на град Ябланица. Подписаният под № 13 – Иван П. Илиев, е премахнал осен, 

намиращ се пред къщата му на ул. „Мико Петков“ № 4 през 2021г., тъй като същият е 



 6 

проникнал и е запушил канализацията на къщите от № 4 до № 16 по ул. „Мико Петков“. 

Същият е присъства на общественото обсъждане за подмяна на дърветата с нови. 

Подписаният под № 20 – д-р Румен Г. Рашков. С протокол за установяване № е ди кой си, от 

Владимир Р. Гаврилов, син на Румен Гаврилов, е поискал отсичане на 1 бр. кестен, намиращ 

се пред кафето му, на ул. „Георги Бенковски“. Това дърво също е символ! Подписаният под 

№ 24 – Румен Л. Петров е отсякъл 2бр. борове. И те на 60 години, и те намиращи се на ул. 

„Мико Петков“ № 96. Под № 27 – Милен А. Миленов, през 2025г. е отсякъл 1 бр. липа, 

находяща се на тротоара пред къщата му, на ул. „Васил Левски“, с. Брестница. Това е 

общинският съветник, който отсъства в момента. Подписаният под № 29 – Николай Б. 

Нейков и под № 30 - Ивета Л. Нейкова са премахнали 1 бр. кестен, находящ се на тротоара 

пред къщата им, на ул. „Ген. Гурко“ № 72. Подписаният под № 31 – Николай А. Кючуков не 

са намерени данни за такова лице, че е жител на град Ябланица. Направено е това 

обществено обсъждане, на което са присъствали и някои от общинските съветници – Стефан 

Пастирков и Иван Николов. Имаше дискусия, имаше анкета. След това са анализирани 

резултатите от тази анкета, която е от 10 въпроса. А, въпросът под № 8 е – „Бихте ли 

подкрепили замяната на наличните дървета по тротоарите на ул. „Мико Петков“ с нови, с 

подходяща коренова система, която да не нанася щети по инфраструктурата и жилищата?“. 

За този ремонт се говори от дена година. Обърна се към г-н Василева и попита когато е 

отишъл при него и го е попитал какво е неговото мнение, той какво е отговорил – „Аз, съм да 

се отсекат“. Защо се е подписал тогава?! Д-р Гаврилов отива при Секретаря и му казва – „аз 

съм „за“, хубаво е, че ще се отсекат“. Сега се е подписал, че няма да се отсичат. Какво е това 

лицемерие, бе хора?! Пожела им да не стоят в „стойка партер“, на съветниците, които са се 

подписали. В момента, от началото на мандата стоят в „стойка партер“ и някой ги работи 

здраво отзад. Дано да им изтръпнат коленете и се изправят, за да погледнат по далеч на 

хоризонта! 

         Г-н Румен Гаврилов – председател ОбС – се обърна към кмета на общината и го 

предупреди, че е прекалил! 

         Г-н Любен Василев-общ.съветник – се обърна към г-н кмета, към общинските 

съветници, към присъстващите граждани и уточни, че се е подписал, за да остане поне едно 

дърво – символ на град Ябланица. За да се знае, че през 1965г. е имало човек, които е 

работил в София и от там го е донесъл. Г-н Кмета да остави едно дърво – което иска и което 

желае. Да остане, с табела, на която пише, че това е символа на град Ябланица. Казал е на г-н 

Кмета, че е против да се махнат всички дървета по главната улица. Даже е предложил да се 

смени канализацията, но той не пожела. От Брода до центъра. Да се смени, защото е стара 

канализация. И ако кмета разреши и поиска, вместо да стоят тук съветниците и да си вдигат 

ръчичките в „стойка партер“, може да отидат в София, защото познават доста хора на високо 

ниво, и да издействат повечко парички за Община Ябланица. Дал е това предложение на г-н 

Кмета, защото г-н Кмета иска да събере тротоарите и да разшири пътя. Това няма да е добре, 

защото под главният път, сега второстепенен, е един метър насип и ако това разширение се 

направи пътя ще пропадне. Може да се направи велоалея или за майки с колички, но да се 

направи по-широк тротоар. Да се засадят, както е направил пред своята къща, алейки с 

насадени цветя. Това ми е била молбата, г-н кмете, когато дойдох при Вас. А, не за поред път 

да ми изопачавате приказките и да ме обиждате, че съм дупедавец. Че съм в „стойка партер“ 

и че ще ме заболят коленете. Аз не съм европейски либерал. Много ги обижда и на какво 

основание си го позволява?! Как Ви го позволява съвестта?! Един път му казва, че е циганин 

и няма да ми слуша глупостите. Втори път му казва „Любене“, да така се казвам, но аз към 

Вас се обръщам с уважение. Сега му казва, че е дебел и не се грижи за здравето си. Това не е 

правилно! Обърна се към общинските съветници и към гражданите, отишъл е при кмета с 

молба да се остави едно дърво и е казал, че старите дървета трябва да се махнат, защото 

разрушават инфраструктурата, не само на града, като канализация, а влизат и на хората в 

мазетата. Извини се ако нещо не е казал както трябва, но Вие г-н Кмете, за пореден път си 

позволявате да ни обиждате. 
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         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – се извини и каза, че се е пошегувал. 

         Г-н Любен Василев-общ.съветник – отбеляза, че ще започне да си записва разговорите с 

г-н кмета, когато идва при него. Едно дърво да оставите за символ. Какво Ви пречи едно 

дърво? 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – отговори, че символи има колко искат – 

Драгоица, напр. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – призова присъстващите в залата да не влизат в 

диалози. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – уточни, че гражданите на Община Ябланица трябва 

да знаят, че Кметът продължава да лъже. Нагло да лъже! Казва го най-отговорно. Не са 27 

човека, а 31. Нека да не го прекъсват! Тези хора, които са се подписали, не са случайни. Това 

са хора, живущи в горната махала, в която и той е роден, и са техни съграждани. Не може да 

дойде Кметът, който живее в долния край, и да каже как ще унищожи дърветата, защото така 

му е изгодно и е взел самостоятелно решение. Започват през 2022г., когато в предишния Ви 

мандат, г-н Кмет, в който се чувствахте страшно комфортно, има едно решение на комисията 

по общинска собственост. Протокол № 34, ще си го намерите, защото не сте го търсил както 

трябва, и което решение гласи следното: Протокол № 34/22.11.2022г. – общинските 

съветници са дали разрешение да се участва в този проект и да се направи улицата заедно с 

тротоарите. Но, не са дали никъде разрешение да се изкореняват дървета. И тогава са казали 

така: ще бъдат махнати дърветата, чиито корени са влезли в мазите на хората и пречат, и ако 

има някое изсъхнало дърво. Всичко останало ще се запази, защото това е символа на 

Ябланица. Както кестените са символ на София, както липите са символ на Стара Загора, 

както люлякът е символ на Ловеч. Защото през далечната 1965г., това, което е казал и 

Любен, един лесовъд, който е участвал в залесяването на софийските кестени, взима от тях и 

засажда в началото на Ябланица. За това и прави впечатление, че в началото, в горната част 

на Ябланица, са повече кестени засадени, а в долната част, от площада на долу има повече 

липи. И Вие, сега, без решение на Общински съвет и общинските съветници, върху публична 

общинска собственост, която е изключителна общинска собственост, тръгвате да 

изкоренявате всички дървета, за да стане някакъв площад, който не се знае как ще изглежда. 

В тази подписка са се подписали двама кметове и един заместник-кмет. Двама кметове, 

които са едни успешни кметове и които се възмутиха, заедно с този, който Ви е бил 

заместник предишния мандат. Възмутиха се как може такава вандалщина и да не бъде 

оставено нито едно дърво!  Обърна се към кмета и го попита – Вие, какво, искате да скарате 

хората с общинските съветници ли? Няма да стане! И г-н Кмете спрете, нека не ми се 

обаждат разни ваши протежета и да ми ходатайстват. Няма да стане! Да не ми се обаждат! 

Обаждат ми се за едно, второ, трето, от името на кмета! Та, през далечната 2022г. на 

заседанието на постоянната комисия, на което са взели думата трима човека – Иван 

Георгиев-председател ПК, г-н Найден Найденов-кмет на общината и тогавашния съветник – 

Румен Петров, и където е отбелязано, че – „следва да се подходи внимателно и да се 

прецезира кои дървета ще бъдат премахнати по ул. „Мико Петков“ и кои ще останат при 

евентуалното финансиране на проекта“. Категорично и ясно! След това е излязло решение на 

Общински съвет. Никъде и никой не Ви е упълномощил. И когато идват граждани да се 

възмущават гледайки тази прашна улица и да питат – „вие, какво направихте?“. Искам да 

кажа – не сме ние! Това е кметът на третия етаж, който си е позволил да направи нещо, за 

което не знае за какво става дума. Това е. Не сме ние! Но, кметът явно се притеснява да си 

признае. Включително и без общински съветници да присъстват на комисията за приемане 

на водопровода. Общинските съветници са разрешили да се отклонят средства от 

капиталовите, за да стартира този проект и сега кмета заблуждава гражданите, че 

общинските съветници са против проекта. В проекта дърветата не влизат! Влиза ВиК, но не 

за да се направи канализацията, за която казва и Любен, и при ремонта на която после ще се 

вадят бордюрите от дясната страна. Защото там са каменинови тръби и в момента те течът, 

защото между камениновите тръби има разместване и разминаване, но това не е предвидено. 
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Общинските съветници са дали разрешение: за ВиК, за тротоари и за асфалтиране. Това е 

получено като решение от общинските съветници. Никой не Ви е упълномощил и това, за 

което говорите, че сте провели анкета, че на 100 % има съгласие. Ами много ясно, че при 

така поставен въпроса, хората ще кажат, че са съгласни. Тази анкета е абсолютна бутафория, 

а на общественото обсъждане бяхме и се каза…….. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – попита къде е бил, че него е видял?!? 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – отговори - ми някъде по етажите. Продължи с 

изказването си – оставете тези, като символ, но никой не Ви е казал изкоренявайте дърветата, 

кое както ви падне. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – уточни, че ще се подменят дърветата, но г-н 

Георгиев нали всичко разбира… 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – обясни, че ги е насадил лесовъд и изрази мнение , че 

явно кметът разбира повече от лесовъда. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – отбеляза, че символ на града е детската 

градина, строена 1923г. от ябланчани и в която сега живее г-н Иван Георгиев. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – се обърна към г-н Найденов и му направи забележка 

- без лични нападки, защото и трафопоста в неговия двор е символ на Ябланица. Помнят! В 

протокола от комисията е отбелязано. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – попита какво е отбелязано? 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – цитира – „…….отбеляза, че следва да се подходи 

внимателно и да се прецезира кои от дървета по главната улица (ул. Мико Петков) ще бъдат 

премахнати и кои ще останат при евентуално финансиране на проекта.“. Никъде не пише, че 

трябва да се махнат всички дървета. Да се прецезират, тези които са влезли в мазите на 

хората, а те са 7-8. А, не да останат три или пет и всички останало да се махне. Защо? Защото 

не знаете за какво става на въпрос. Най-смешното е и друго. Табелата, която стои на първото 

дърво с надпис – „дърва за огрев“. Отидете и го вижте. На останалото едно дърво има такава 

табела и са посочени два телефона. Единият може би е на кмета, а другия на полския пазач. 

Табелата още стои там. И нека да не се смеят, защото тези дървета са предвидени за дърва за 

огрев. Има и статия от една жена, в един от форумите за Ябланица, която е написала какви 

ще са последствията когато тези дървета се отстранят. Всичко мълчи. Раздават им се някакви 

снимки тук. Подробно в тази статия е описано при повишаване на температурата, както е в 

момента, какво ще се случи с тази част от центъра до Брода?! Тези дървета се предвидени да 

улавят мръсотията във въздуха от преминаващите превозни средства, за да могат хората, 

които минават и живеят там, за това е и направена тази подписка, да не гълтат прахоляците.  

Защото новите дръвчета, няма нищо против, които ще се насадят, ще станат толкова големи 

когато ние няма да сме живи. И тогава хората няма да има какво да гледат. А на някои хора, 

децата им са тук, а на някои хора децата им не са тук! И тази прословута каменинова тръба, 

която е на канализацията, някой ден, някой друг кмет ще трябва да разкопае лявата част 

посока центъра, защото сега тя не е предвидена в проекта. Няма да спрат проекта! Нека се 

работи! Виждат, че момчетата напредват. Това са му основните доводи. Не иска повече да 

занимават хората и ще предложи да преминат към процедура „Гласуване“. Предлага 5 бр. 

дървета, тези които са останали, да бъдат обявени под защита. Ще дойде комисия от РИОСВ 

Плевен, която ще констатира тези 5 бр. дървета – здравословно състояние, какво е 

положението и т.н., и след това те ще бъдат предложени на министъра на екологията. В тази 

връзка са и следните мотиви – „на територията на всеки град, а и община се формира зелена 

система, която е основното средство за подобряване на микроклимата и хигиенните условия 

и за организиране отдих на населението. Нейна основа е озеленените площи, за широко 

обществено ползване, предназначени за трайно задоволяване на обществени потребности от 

общинско значение, като паркове, градини, улично озеленяване“, в което попадат и 

останалите 5 бр. дървета, символ на град Ябланица. 

         Г-н Георги Георгиев-гражданин – обясни, че е най-потърпевшият от цялата работа, 

защото вратата на кръчмата е изкривена. Човек ще се спъне да падне. Корените влязоха 
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вътре вече. Искам да се махне това дърво и преди две години е подадена жалба, но искам да 

оставите навеса, защото този навес е част от заведението, и който го вземе под наем, на вас 

ще плаща тротоарно право. Корените на дървото са влезли вътре в мазето и ако искат може и 

на място да отидат да видят.  

        Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – се обърна към г-н Георгиев и му обясни, че това 

дърво ще бъде махнато, като навеса ще бъде оставен. Това е ясно. Клоните му са надвиснали 

над навеса. Там е решен въпроса.  

        Г-н Георги Георгиев-гражданин – разказа част от историята по доставянето на 

кестеновите дървета и засаждането им. 

        Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – предложи да преминат към процедура „Гласуване“. 

        Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че има право на отговор. Г-н Кмет, 

споменахте, че съм се подписал под подписката. Да, така е. Но, това няма нищо общо с 

Владимир Р. Гаврилов?! Синът ми е на 41 години, собственик на имот, който се намира на 

ул. „Георги Бенковски“, а не на ул. „Мико Петков“. Аз не съм собственик на този имот. И 

това, че той е подал заявление в Общината за премахване на едно компрометирано дърво, 

какво има общо с баща му?! Аз съм се подписал в подписката, а не той. Аз, да съм атакувал 

някога Вашите деца?! Бъдете по възпитан, ако обичате!  

        Г-н Найден Найденов-кмет на общината – уточни, че цитира всички, които са си подали 

молби. 

        Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – повторно заяви, че синът му няма подпис в тази 

подписката и призова кметът да престане да лъже. Синът ми няма нищо общо с моето 

поведение. Всеки отговаря за себе си. Второ, подписката от 106 човека, касаеща кв. 

„Шумака“. Тази подписка е изпратена до Вас, а не до Общински съвет! Докато въпросната 

подписка, която коментират в момента, за спиране премахването на вековни кестенови 

дървета, символ на нашия град, от далечната 1965г. е подадена на 23.06., в понеделник, тази 

седмица, до кмета на общината и председателят на Общински съвет. Т.е. тя е заведена 

официално и има входящ номер, и за това намира място в дневния ред на днешното 

заседание. 

         Г-н Драгомир Марков-общ.съветник – отбеляза, че не знае тук какво има да се 

убеждават?! На някой харесвали му това нещо, което се случва?! Това не е нашият град! И 

ако си мислите, че тази подписка от 27 или на 33-ма души не им харесва, аз ще ви събера 

най-малко 500 подписа, за два дни! Всички са възмутени!Това е трагедия и Вие трябва да сте 

благодарен, че това се случва тук. Представете си ако сте в София и да си позволявате 

това!?! Вие ни чертаете екокатастрофа с обелки от картофи и биоразградимите отпадъци, а 

това не е ли екокатастрофа!?! Има ли какво да се обясняваме, че тези дървета поемат прахта, 

че са кислорода. Това е смешно да се обяснява. Ние се познаваме. Разбира се, че на когото са 

влезли в къщата ще се премахне. На това обществено обсъждане колко души са 

присъствали? Аз не съм знаел за него.  

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – обясни, че на таблото в сградата на 

Общината е било обявено. На сайта е обявено. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – предложи да дадат списъка с подписите на 

присъстващите. 

         Г-н Драгомир Марков-общ.съветник – продължи с изказването си и поясни, че е 

разбрал, че са ходили по обектите да събират хора и има информация, че са присъствали 10 

човека. Как можа целия град да разбере, че трябва да имаме кошчета и да изхвърляме 

обелките там, а за това важно нещо никой не разбра!? Та те телевизии идваха, та БТА-та. 

Целият град разбра! Във Фейсбук! Навсякъде се тръбеше за тези неща. Как сега се провежда 

публично обсъждане с 10 човека, долу в Клуба, с 2-ма общински съветника и приключваме?! 

Всичко е решено. Ако трябва ще се направи втори път. Ще се извикат още хора, за да не се 

стига до това нещо.  И второ. Не съм кученце! Поне не приличам на такова. Да, не съм най-

лицеприятен, но не съм кученце и не съм се подписвал под тази подписка, защото съм 
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кученце! Иван Георгиев не ме е вързал, за да се подпиша. Много неуважително г-н 

Кмет!Вие, ни нарекохте по всякакъв начин. Това е... Не знам какво да кажа! 

         Г-н Стефан Пастирков-общ.съветник – обясни, че не можеш да направиш ремонт на 

тази улица ако не махнеш дърветата. 

         Г-н Драгомир Марков-общ.съветник – попита г-н Пастирков, той чува ли какво говори! 

Тук ли е или не е тук?! 

         Г-н Стефан Пастирков-общ.съветник – каза, че не е тук. 

         Г-н Драгомир Марков-общ.съветник – отбеляза, че и той това вижда. Не може г-н 

Кметът да реши и да маха всичко поголовно! Това да не му е бащиния?! 

         Г-н Любен Василев-общ.съветник – предложи да не се обиждат толкова. Нито г-н 

Кметът мисли за лошо, нито общинските съветници. За това сме тук да работим и всичко  да 

върви в правилната посока. Не трябваше всичко да стане както е. Г-н Кметът ще засади нови 

дървета, с по-малки корени. Ще стане красиво. Обърна се към Даниела Найденова и й каза да 

не са обажда. Иска да каже две дума, а тя го прекъсва. 

         Г-жа Даниела Найденова-гражданин – поясни, че го подкрепя и за това се обажда. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че г-н Любен Василев няма нужда от 

подкрепата на г-жа Найденова. 

         Г-н Любен Василев-общ.съветник – г-н Кметът се е запънал. Г-н Георгиев е прав. Няма 

нужда да се обиждаме. Да се приеме едно решение и да се работи за тази община най-после. 

Защото тръгнат и хоп спрат. Тръгнат – спрат. Ние сме тук на място и решаваме нещата. Даде 

пример на държавно ниво какво се случва. Днес си тук, утре те няма и мачът приключва! 

         Г-н Симо Иванов-общ.съветник – изрази мнение, че има направено предложение за 

преминаване към процедура „Гласуване“. Нарушават Правилника. Пренебрегват Правилника 

по този начин.  

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че по принцип г-н Симо Иванов е прав, 

но уточни, че след като има заявки за изказвания, не може да преминат към изпълнение на 

процедурното предложение. 

         Г-н Симо Иванов-общ.съветник – поясни, че това, което иска да каже е че съжалява, че 

присъства на това нещо в момента. Кой, както иска така да го разбира. Предложи да 

преминат към процедура „Гласуване“ и да приключват по този въпрос. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че само едно нещо иска да вметне. По 

принцип, има ли заповед, г-н Кмет, по реда на чл. 63, ал. 2 на ЗУТ, за отсичане на дърветата? 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – отговори, че има. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – попита тогава защо не е качена на официалния 

сайт на Общината! На официалният сайт на Общината се качват всякакви други неща, но не 

и това! А това е важно, защото това е един обществено значим проект, касаещ голяма част от 

населението на този град. Изискванията на закона са такива – заповедта най-отпред на 

официалния сайт на Общината. А не личната кореспонденция между мен и Вас, между мен и 

кметовете на трите общини и т.н. Това е нарушение на административното право, на 

принципа на съразмерност. Вредата от тоталното изсичане на дърветата е по-голяма от на 

колко хора, жители на този град, корените са влезли в домовете. Уличното озеленяване, г-н 

Георгиев го спомена, аз ще го повторя, е изключителна публична общинска собственост, 

съгласно Закона за устройство на територията. За премахването на уличните дървета, които 

са публична общинска собственост е необходимо решение на Общински съвет, което 

кореспондира със Закона за общинската собственост. Такова решение на Общински съвет 

няма! Повтарям, няма! Това разрешение, което Вие казахте, че има издадена заповед от Ваше 

име е нарушение на Регламент(ЕС) 2024/1991 на Европейския парламент и на Съвета от 24 

юни 2024 година относно възстановяването на природата, изискващ от страните членки да не 

позволяват нетна загуба на покритието на дървесните корони в градските зони. Община 

Ябланица не е събрала необходимата информация, сигурен е в това, и няма достатъчно 

доказателства, че това тотално премахване на дърветата по ул. ”Мико Петков” няма да 

доведе до нетна загуба на покритието на дървесните корони в рамките на гр. Ябланица. И не 
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на последно място подадената така подписка не спира изпълнението на ремонта на ул. 

„Мико Петков“, но спира отсичането на дърветата по нея. Ябланчани призовават Община 

Ябланица да съобразява текущите и бъдещите си ремонти с наличието на дървета по улиците 

и в междублоковите пространства за да не се влошават условията на живот и градската 

среда. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ за приемане на формирания в дебата текст за решение:         

         1. Не дава съгласие останалите 5 /пет/ броя кестенови дървета, засадени през 1965г. по 

ул. „Мико Петков“ в участъка от № 16 до № 26, гр. Ябланица, да бъдат отсечени и 

премахнати. 

         2. Предлага същите да бъдат оставени под защита, тъй като кестеновото дърво е символ 

на град Ябланица. 

 

         По т. 1. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 255 

гр. Ябланица, 26.06.2025г. 

 

         Относно: Подписка от живущите  в централната градска част на ул. “Мико Петков“ и 

граждани на гр. Ябланица срещу вандалското премахване на огромни, здрави кестенови 

дървета, символ на нашия град от далечната 1965г. и предложение до Общински съвет 

Ябланица от Иван Георгиев – жител на гр. Ябланица. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2, във връзка с чл. 17, ал. 1, т. 8 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация (ЗМСМА), и във връзка с чл. 1 и чл. 2, 

ал. 1 от Наредба № 22 за изграждане и опазване на зелената система на територията на 

община  Ябланица. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Не дава съгласие останалите 5 /пет/ броя кестенови дървета, засадени през 1965г. по 

ул. „Мико Петков“ в участъка от № 16 до № 26, гр. Ябланица, да бъдат отсечени и 

премахнати. 

          

         2. Предлага същите да бъдат оставени под защита, тъй като кестеновото дърво е символ 

на град Ябланица. 

 

         Мотиви: На територията на град Ябланица, а и община, се устройват озеленени площи, 

обединени в зелена система, като средство за подобряване на микроклимата и хигиенните 

условия и за организиране на отдиха на населението. Основа на тази зелената система са 

озеленените площи, за широко обществено ползване, предназначени за трайно задоволяване 

на обществени потребности от общинско значение - паркове, градини, улично озеленяване. 

Тези останали 5 бр. кестенови дървета са част от това улично озеленяване.  

         Съгласно чл. 21 от Наредба № 1/10.03.1993г. за опазване озеленените площи и 

декоративната растителност, издадена от министъра на териториалното развитие и 

строителството /обн. ДВ бр. 26/30.03.1993г./, когато за един строеж, включително и за 

подобектите към него, се налага премахването на повече от 20 /двадесет/ дървета, проектът 

задължително се подлага на оценка за въздействието върху околната среда /ОВОС/. 

         На официалния сайт на Община Ябланица няма публикувана покана за провеждане на 

публично обсъждане за реализацията на обществено значим проект, свързан с премахването 

на всички дървета от уличното озеленяване на ул. „Мико Петков“ гр. Ябланица. 
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         Според общата разпоредба на чл. 63, ал. 2 от ЗУТ „дълготрайни декоративни дървета и 

дървета с историческо значение могат да се отсичат или изкореняват само по изключение 

след писмено разрешение от кмета на общината, издадено въз основа на санитарна 

експертиза за състоянието на дървото“. Няма публикувано Уведомление за откриване на 

производство за издаване на разрешение за отсичате на дълготрайна растителност на 

основание чл. 66, ал. 1 и ал. 2 от АПК. Разрешението /Заповедта/ на Кмета на Община 

Ябланица не е обявено или публикувано на интернет страницата на Община Ябланица, което 

лишава заинтересованите страни от участие в административния процес. Нарушен е основен 

принцип на административното право, какъвто е принципът на съразмерност – вредата от 

изсичането на дърветата е много по-голяма, в сравнение с това, че корените им са излезли на 

повърхността или влезли в къщите на няколко човека. Нарушение на Регламент(ЕС) 

2024/1991 на Европейския парламент и на Съвета от 24 юни 2024 година относно 

възстановяването на природата, изискващ от страните членки да не позволяват нетна загуба 

на покритието на дървесните корони в градските зони. Община Ябланица не е събрала 

необходимата информация и няма достатъчно доказателства, които да доказват, че 

премахването на дърветата по ул. ”Мико Петков” няма да доведе до нетна загуба на 

покритието на дървесните корони в рамките на гр. Ябланица. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 10  /десет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 6 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Георгиев, 

Любен Василев, Румен Гаврилов,  Симо Иванов;  

         „Против” – 3 общински съветници – Иван Николов, Стефан Пастирков, Цветан 

Цаков; 

         „Въздържали се” – 1 общински съветник – Полина Иванова. 

 

 

         По точка 2. Предложение от Председател Общински съвет, относно попълване 

персоналния състав на ПК „Образование, култура, здравеопазване, социална политика, 

младежки дейности, спорт и туризъм” при Общински съвет Ябланица и избор на председател 

на комисията. 

         Отношение взе г-н Румен Гаврилов-председател ОбС , който представи точката и 

проекта за решение. 

 

         Г-н Симо Иванов-общ.съветник след съгласуване с председател ОбС напусна 

заседанието на Общински съвет. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ за приемане на представения проект за решение от 

страна на председател ОбС. 

 

          По т. 2. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 256 

гр. Ябланица, 26.06.2025г. 

 

         Относно: Предложение от Председател Общински съвет, относно попълване 

персоналния състав на ПК „Образование, култура, здравеопазване, социална политика, 

младежки дейности, спорт и туризъм” при Общински съвет Ябланица и избор на председател 

на комисията. 
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         На основание чл. 21, ал. 1, т. 1, чл. 33, ал. 1, т. 1 и чл. 48, ал. 1 от ЗМСМА, чл. 9, ал. 1, т. 

1  във връзка с чл. 53 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация, за мандат 2023-2027г. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

          1.  Избира общинския съветник Цветан Цаков за член на ПК „Образование, култура, 

здравеопазване, социална политика, младежки дейности, спорт и туризъм“ при Общински 

съвет Ябланица. 

 

          2. Избира общинския съветник Полина Иванова за председател на ПК „Образование, 

култура, здравеопазване, социална политика, младежки дейности, спорт и туризъм“ при 

Общински съвет Ябланица. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 9  /девет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 9 общински съветници;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

          По точка 3. Предложения от Кмета на Община: 

          По точка 3.1. Определяне на размера на трудовите възнаграждения на кмет на община 

и кметове на кметства на територията на община Ябланица. 

          Отношение взеха: 

          Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

          Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия.  

 

         Тъй като други мнения и предложения не бяха направени се обяви процедура 

„Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на представеното 

предложение от кмета на общината подкрепено и допълнено от ПК „Бюджет и финанси, 

общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални програми и 

проекти, търговия, услуги и заетост”. 

 

         По т. 3.1. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 257 

гр. Ябланица, 26.06.2025г. 

 

         Относно: Определяне на размера на трудовите възнаграждения на кмет на община и 

кметове на кметства на територията на община Ябланица. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 5 и ал. 2, чл. 38, ал. 7 от ЗМСМА, във връзка с чл. 5, ал. 16 

от ПМС № 67/14.04.2010г., чл. 9, ал. 1, т. 22 от Правилника за организацията и дейността на 

Общински съвет, неговите комисии и взаимодействието му с Общинска администрация, и в 

съответствие с приетите размери на бюджетните взаимоотношения между централния 

бюджет и бюджетите на общините, определени с чл. 53 и чл. 54 от Закона за държавния 

бюджет на РБългария за 2025г. 
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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Определя основно трудово възнаграждение на кмета на община Ябланица в размер на 

4324,79 /четири хиляди триста двадесет и четири лева и седемдесет и девет стотинки/ лв. - 45 

% от максимално определения размер, съгласно чл. 5, ал. 16 от ПМС № 67/2010г. за 

заплатите в бюджетните организации и дейности. 

 

         2. Определя трудовите възнаграждения на кметовете на кметства на територията на 

общината, както следва: 

           2.1. Кмет на кметство с. Брестница – 1581,25 /хиляда петстотин осемдесет и един/ лв., 

увеличение на основното трудово възнаграждение с 15 %; 

           2.2. Кмет на кметство с. Добревци – 1581,25 /хиляда петстотин осемдесет и един/ лв., 

увеличение на основното трудово възнаграждение с 15 %; 

           2.3. Кмет на кметство с. Златна Панега – 1581,25 /хиляда петстотин осемдесет и един/ 

лв., увеличение на основното трудово възнаграждение с 15 %; 

           2.4. Кмет на кметство с. Батулци – 1454,75 /хиляда четиристотин петдесет и четири 

лева и седемдесет и пет стотинки/ лв., увеличение на основното трудово възнаграждение с 15 

%; 

           2.5. Кмет на кметство с. Малък извор – 1454,75 /хиляда четиристотин петдесет и 

четири лева и седемдесет и пет стотинки/ лв., увеличение на основното трудово 

възнаграждение с 15 %; 

            2.6. Кмет на кметство с. Орешене – 1454,75 /хиляда четиристотин петдесет и четири 

лева и седемдесет и пет стотинки/ лв., увеличение на основното трудово възнаграждение с 15 

%; 

         3. Към основните месечни възнаграждения определени по т. 1. и т. 2, се начисляват 

допълнителни месечни възнаграждения за трудов стаж и професионален опит в размер на 1% 

за всяка прослужена година, определен с Вътрешните правила за работна заплата на Община 

Ябланица. 

 

         4. На основание чл. 60, ал. 1 от Административнопроцесуалния кодекс, допуска 

предварително изпълнение на решението. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 9  /девет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 9 общински съветници  - Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Полина Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков, 

Цветан Цаков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 3.2. Издаване на 2 бр. запис на заповед от Община Ябланица в полза на 

Държавен фонд „Земеделие”, обезпечаваща авансово плащане и ДДС върху него по 

административен договор № BG06RDNP001-7.017-0112-C01/18.09.2023г., за предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ по Програма за развитие на селските райони за периода 

2014-2020г., по Процедура чрез подбор на проектни предложения по подмярка 7.2 

„Инвестиции в създаването, подобряването или разширяването на всички видове малки по 

мащаби инфраструктура“ от мярка 7 „Основни услуги и обновяване на селата в селските 

райони“ № BG06RDNP001-7.001 – УЛИЦИ „Строителство, реконструкция и/или 

рехабилитация на нови и съществуващи улици и тротоари и съоръжения и 

принадлежностите към тях“, проект „Строителство, реконструкция и/или рехабилитация на 
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нови и съществуващи улици и тротоари и съоръжения и принадлежностите към тяхна 

територията на Община Ябланица“, сключен между Община Ябланица и ДФ „Земеделие“. 

          Отношение взеха: 

          Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и преди да даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост” предложи точки 

3.2. и 3.3. да ги разгледат и гласуват анблок, като в протокола след това ще бъдат отразени с 

отделни решения. 

         С 9 гласа „За“ общинските съветници подкрепиха процедурното предложение на г-

н Гаврилов. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложенията за решение на 

постоянната комисия и по двете точки – 3.2. и 3.3. 

 

         Тъй като други мнения и предложения не бяха направени се обяви процедура 

„Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на представените 

предложения от кмета на общината по т. 3.2. и 3.3, подкрепени от ПК „Бюджет и финанси, 

общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални програми и 

проекти, търговия, услуги и заетост”. 

 

         По т. 3.2. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 258 

гр. Ябланица, 26.06.2025г. 

 

         Относно: Издаване на 2 бр. запис на заповед от община Ябланица в полза на ДФ 

„Земеделие”, обезпечаване на авансово плащане и ДДС върху него по административен 

договор № BG06RDNP001-7.017-0112-C01/18.09.2023г., за предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ по Програма за развитие на селските райони за периода 2014-2020г., по 

Процедура чрез подбор на проектни предложения по подмярка 7.2 „Инвестиции в 

създаването, подобряването или разширяването на всички видове малки по мащаби 

инфраструктура“ от мярка 7 „Основни услуги и обновяване на селата в селските райони“ № 

BG06RDNP001-7.001 – УЛИЦИ „Строителство, реконструкция и/или рехабилитация на нови 

и съществуващи улици и тротоари и съоръжения и принадлежностите към тях“, проект 

„Строителство, реконструкция и/или рехабилитация на нови и съществуващи улици и 

тротоари и съоръжения и принадлежностите към тях на територията на Община Ябланица“, 

сключен между Община Ябланица и ДФ „Земеделие“. 

 

          На основание 21, ал. 1, т. 10, и чл. 27, ал. 5 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и договор за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ № 

BG06RDNP001-7.017-0112-C01/18.09.2023 г., по подмярка 7.2 „Инвестиции в създаването, 

подобряването или разширяването на всички видове малка по мащаби инфраструктура на 

мярка 7 „Основни услуги и обновяване на селата в селските райони № BG06RDNP001-7.001 

– УЛИЦИ „Строителство, реконструкция и/или рехабилитация на нови и съществуващи 

улици и тротоари и съоръжения и принадлежностите към тях“ за Проект „Строителство, 

реконструкция и/или рехабилитация на нови и съществуващи улици и тротоари и 

съоръжения и принадлежностите към тях на територията на Община Ябланица”, сключен 

между Държавен фонд „Земеделие, със седалище и адрес на управление гр. София, бул. „Цар 

Борис III“ № 136, ЕИК по БУЛСТАТ 121100421, представляван от Изпълнителен директор, 

от една страна и Община Ябланица, ЕИК 000291723, представлявана от Найден Найденов, в 

качеството му на кмет, с адрес гр. Ябланица, п.к. 5750, обл. Ловеч, пл. „Възраждане“ № 3. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 
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РЕШИ: 

 

         1. Упълномощава кмета на община Ябланица да подпише Запис на заповед, без протест 

и без разноски, платима на предявяване в полза на ДФ „Земеделие” в размер на 942 474,54 

лв. (деветстотин четиридесет и две хиляди четиристотин седемдесет и четири лева и петдесет 

и четири ст.) за обезпечаване на 100 % от заявения размер на авансово плащане по договор за 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ № BG06RDNP001-7.017-0112-

C01/18.09.2023г., по подмярка 7.2 „Инвестиции в създаването, подобряването или 

разширяването на всички видове малка по мащаби инфраструктура на мярка 7 „Основни 

услуги и обновяване на селата в селските райони № BG06RDNP001-7.001 – УЛИЦИ 

„Строителство, реконструкция и/или рехабилитация на нови и съществуващи улици и 

тротоари и съоръжения и принадлежностите към тях“ за Проект „Строителство, 

реконструкция и/или рехабилитация на нови и съществуващи улици и тротоари и 

съоръжения и принадлежностите към тях на територията на Община Ябланица” сключен 

между Община Ябланица и ДФ „Земеделие”. 

 

          2. Възлага на кмета на община Ябланица да подготви необходимите документи за 

получаване на авансовото плащане по договор №BG06RDNP001-7.017-0112-

C01/18.09.2023г., и да ги представи пред ДФ „Земеделие”.  

 

          3. Упълномощава кмета на община Ябланица да подпише Запис на заповед, без протест 

и без разноски, платима на предявяване в полза на ДФ „Земеделие” в размер на 188 494,91 

лева (сто осемдесет и осем хиляди четиристотин деветдесет и четири лева и деветдесет и 

една ст.) за обезпечаване на 100 % от заявения размер на ДДС върху авансово плащане по 

договор за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ № BG06RDNP001-7.017-0112-

C01/18.09.2023г., по подмярка 7.2 „Инвестиции в създаването, подобряването или 

разширяването на всички видове малка по мащаби инфраструктура на мярка 7 „Основни 

услуги и обновяване на селата в селските райони № BG06RDNP001-7.001 – УЛИЦИ 

„Строителство, реконструкция и/или рехабилитация на нови и съществуващи улици и 

тротоари и съоръжения и принадлежностите към тях“ за Проект „Строителство, 

реконструкция и/или рехабилитация на нови и съществуващи улици и тротоари и 

съоръжения и принадлежностите към тях на територията на Община Ябланица” сключен 

между Община Ябланица и ДФ „Земеделие”.  

 

          4. Възлага на кмета на община Ябланица да подготви необходимите документи за 

получаване на ДДС върху авансовото плащане по договор №BG06RDNP001-7.017-0112-

C01/18.09.2023г., и да ги представи пред ДФ „Земеделие”. 

 

         Настоящото решение е прието на заседание на Общински съвет Ябланица, проведено на 

26.06.2025г. Протокол № 27, т. 3.2. от дневния ред, по докладна записка № 09-

230/02.06.2025г., при кворум от 9 общински съветника и след проведено съгласно чл. 27, ал. 

5 от Закона за местното самоуправление и местната администрация поименно гласуване – с  

9 гласа „за”, 0 „против” и „въздържали се” 0, и е подпечатано с официалния печат  на 

Общински съвет Ябланица. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 9  /девет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 9 общински съветници  - Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Полина Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков, 

Цветан Цаков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 
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         По точка 3.3. Издаване на 2 бр. запис на заповед от Община Ябланица в полза на 

Държавен фонд „Земеделие”, обезпечаваща авансово плащане и ДДС върху него по 

административен договор № BG06RDNP001-19.180-0004-C01/23.10.2024г., за предоставяне 

на безвъзмездна финансова помощ по Програма за развитие на селските райони за периода 

2014-2020г., по Процедура чрез подбор на проектни предложения по подмярка 19.2 

„Прилагане на операции в рамките на стратегии за водено от общностите местно развитие” 

на мярка 19 „Водено от общностите местно развитие” № BG06RDNP001-19.180-0004-C01 – 

„Изграждане и обновяване на площи за широко обществено ползване (ПИ с идентификатор 

87014.701.2117 и ПИ с идентификатор 87014.37.480 по КККР на гр. Ябланица), сключен 

между Община Ябланица, Местна инициативна група Ябланица-Правец и ДФ „Земеделие“. 

 

          По т. 3.3. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 259 

гр. Ябланица, 26.06.2025г. 

 

         Относно: Издаване на 2 бр. запис на заповед от община Ябланица в полза на ДФ 

„Земеделие”, обезпечаване на авансово плащане и ДДС върху него по административен 

договор № BG06RDNP001-19.180-0004-C01/23.10.2024 г., за предоставяне на безвъзмездна 

финансова помощ по Програма за развитие на селските райони за периода 2014-2020г., по 

Процедура чрез подбор на проектни предложения по подмярка 19.2 „Прилагане на операции 

в рамките на стратегии за водено от общностите местно развитие“ от мярка 19 „Водено от 

общностите местно развитие“ № BG06RDNP001-19.180-0004-C01 – „Изграждане и 

обновяване на площи за широко обществено ползване (ПИ с идентификатор 87014.701.2117 

и ПИ с идентификатор 87014.37.480 по КККР на гр. Ябланица)“, сключен между Община 

Ябланица, Местна инициативна група Ябланица-Правец и ДФ „Земеделие“. 

 

          На основание 21, ал. 1, т. 10, и чл. 27, ал. 5 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и договор № BG06RDNP001-19.180-0004-C01/23.10.2024 г., за 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по Програма за развитие на селските 

райони за периода 2014-2020г., по Процедура чрез подбор на проектни предложения по 

подмярка 19.2 „Прилагане на операции в рамките на стратегии за водено от общностите 

местно развитие“ от мярка 19 „Водено от общностите местно развитие“ № BG06RDNP001-

19.180-0004-C01 – „Изграждане и обновяване на площи за широко обществено ползване (ПИ 

с идентификатор 87014.701.2117 и ПИ с идентификатор 87014.37.480 по КККР на гр. 

Ябланица)“, сключен между Държавен фонд „Земеделие, със седалище и адрес на 

управление гр. София, бул. „Цар Борис III“ № 136, ЕИК по БУЛСТАТ 121100421, 

представляван от Изпълнителен директор, от една страна, Местна инициативна група 

Ябланица-Правец, със седалище и адрес за управление гр. Ябланица, пл. „Възраждане“ №3, 

ЕИК по Булстат 176059568, представлявана от Ивелин Йошев и Община Ябланица, ЕИК 

000291723, представлявана от Найден Найденов, в качеството му на кмет, с адрес гр. 

Ябланица, п.к. 5750, обл. Ловеч, пл. „Възраждане“ № 3. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Упълномощава кмета на община Ябланица да подпише Запис на заповед, без протест 

и без разноски, платима на предявяване в полза на ДФ „Земеделие” в размер на 121 597,85 

лева (сто двадесет и една хиляди петстотин деветдесет и седем лева и осемдесет и пет 

стотинки) за обезпечаване на 100 % от заявения размер на авансово плащане по договор за 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ № BG06RDNP001-19.180-0004-

C01/23.10.2024 г., за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по Програма за 
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развитие на селските райони за периода 2014-2020г., по Процедура чрез подбор на проектни 

предложения по подмярка 19.2 „Прилагане на операции в рамките на стратегии за водено от 

общностите местно развитие“ от мярка 19 „Водено от общностите местно развитие“ № 

BG06RDNP001-19.180-0004-C01 – „Изграждане и обновяване на площи за широко 

обществено ползване (ПИ с идентификатор 87014.701.2117 и ПИ с идентификатор 

87014.37.480 по КККР на гр. Ябланица)“, сключен между Община Ябланица, Местна 

инициативна група Ябланица-Правец и ДФ „Земеделие“.  

 

          2. Възлага на кмета на община Ябланица да подготви необходимите документи за 

получаване на авансовото плащане по договор № BG06RDNP001-19.180-0004-C01/23.10.2024 

г., и да ги представи пред ДФ „Земеделие”.  

 

         3. Упълномощава кмета на община Ябланица да подпише Запис на заповед, без протест 

и без разноски, платима на предявяване в полза на ДФ „Земеделие” в размер на 24 319,57 

лева (двадесет и четири хиляди триста и деветнадесет лева и петдесет и седем стотинки) за 

обезпечаване на 100 % от заявения размер на ДДС върху авансово плащане по договор за 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ № BG06RDNP001-19.180-0004-

C01/23.10.2024 г., за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ по Програма за 

развитие на селските райони за периода 2014-2020г., по Процедура чрез подбор на проектни 

предложения по подмярка 19.2 „Прилагане на операции в рамките на стратегии за водено от 

общностите местно развитие“ от мярка 19 „Водено от общностите местно развитие“ № 

BG06RDNP001-19.180-0004-C01 – „Изграждане и обновяване на площи за широко 

обществено ползване (ПИ с идентификатор 87014.701.2117 и ПИ с идентификатор 

87014.37.480 по КККР на гр. Ябланица)“, сключен между Община Ябланица, Местна 

инициативна група Ябланица-Правец и ДФ „Земеделие“.  

 

         4. Възлага на кмета на община Ябланица да подготви необходимите документи за 

получаване на ДДС върху авансовото плащане по договор № BG06RDNP001-19.180-0004-

C01/23.10.2024 г., и да ги представи пред ДФ „Земеделие”. 

 

         Настоящото решение е прието на заседание на Общински съвет Ябланица, проведено на 

26.06.2025г. Протокол № 27, т. 3.2. от дневния ред, по докладна записка № 09-

249/16.06.2025г., при кворум от 9 общински съветника и след проведено съгласно чл. 27, ал. 

5 от Закона за местното самоуправление и местната администрация поименно гласуване – с  

9 гласа „за”, 0 „против” и „въздържали се” 0, и е подпечатано с официалния печат  на 

Общински съвет Ябланица. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 9  /девет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 9 общински съветници  - Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Полина Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков, 

Цветан Цаков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

          По точка 3.4. Определяне на дял на Община Ябланица от съсобствеността на 

инсталация, финансирана със средствата по процедура № BG16FFPR002-2.004 „Мерки за 

изграждане, разширяване и/или надграждане на общински/регионални системи за разделно 

събиране и рециклиране на биоразградими отпадъци – втора“ по Приоритет 2 „Отпадъци“ на 

Програма “Околна среда“ 2021-2027г. 

         Отношение взеха: 
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         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – поясни, че това предложение влезе в днешния 

проект за дневен ред и не е разглеждано на комисия. Ще му позволят да каже само няколко 

думи по него. Припомни на съветниците, че на насрочената от него, на 10-ти този месец  

извънредна сесия на Общински съвет Ябланица, е казал по повод предложението на инж. 

Найден Найденов, относно кандидатстване на Община Ябланица в партньорство и 

сключване на споразумение с Общините Луковит, Тетевен и Роман с проектно предложение 

„Мерки за изграждане, разширяване и/или надграждане на общински/регионални системи за 

разделно събиране и рециклиране на биоразградими отпадъци, цитира дословно изказването 

си – „За мен  предложението на кмета на инж. Найден Найденов, включено за разглеждане 

днес на заседание на Общински съвет Ябланица е изготвено некоректно и най-вече е 

непълно. Некоректно е твърдението изписано в мотивите към предложението, че: цитирам 

„Посоченото предложение, все още не е внесено за разглеждане в Общински съвет“. Явно 

трябва да припомня на господин Найденов и неговия екип, че по мое предложение това 

предложение на кмета на общината с вх. № 09-448 от 17.12.2024г. беше включено за 

разглеждане още в края на миналата година, на последната сесия на Общински съвет 

Ябланица за календарната 2024 год. Повтарям в тази зала, по мое предложение „в спешен 

порядък“ това предложение, входирано в деловодството на 17.12.2023г. беше разгледано на 

редовно заседание на Общински съвет, проведено два дни по-късно - на 19.12.2024г. като 

нова т. 2.10. в дневния ред. След отворилия се дебат при гласуването се получи следния 

резултат:  2 гласа „за“ предложението, 4 „против“ и 5 „въздържали се“. При този резултат от 

гласуването, пак по мое предложение, Общински съвет Ябланица не излезе с решение, че не 

приема предложението, което щеше да сложи край на тази сага, а по мое настояване в 

решението беше записано: цитирам “Общински съвет не излиза с решение“, за да може на 

кмета и неговия екип да  се даде възможност да отстранят пропуските в така изготвеното 

предложение, относно участието ни в този проект. Само че… до края на месец март 

следващата 2025г. т.е. почти цели четири месеца, на кмета и на неговия екип, не им стигна 

времето, за да се съобразят с нашите забележки, да ги отстранят и да ни представят едно по-

добре изготвено предложение, с точни финансови параметри: общи разходи по проекта, 

допустими и недопустими, точен процент на собствения финансов принос на Община 

Ябланица и т.н. Внесеното от кмета на общината предложение е непълно защото, в текста не 

е записано, че „Общински съвет Ябланица одобрява предложения проект на Споразумение за 

партньорство между общините… Къде е текстът, че „Общински съвет Ябланица одобрява 

предложения проект на Споразумение за партньорство между общините…“? Къде е текстът, 

че „Упълномощава Кмета на Община Ябланица да подпише споразумението за партньорство 

с общините…“?! Къде има текст, че „Общински съвет приема разпределението на 

задълженията на всички общини, подписали Споразумението за партньорство за изпълнение 

на целите по чл. 31, ал. 1 от ЗУО, да се изпълнява в съответствие с договорените в 

Споразумението дялове“?! Къде в предложения проект за решение има текст, че Общински 

съвет Ябланица дава съгласие собствеността на изградената инфраструктура (с изключение 

на изградената съпътстваща инфраструктура, която следва да остане собственост на община 

Луковит) да бъде прехвърлена на общините партньори, според дела им на участие в РСУО – 

Луковит, посочен в таблицата?!“ Край на цитата. 

          Г-н Найден Найденов-кмет на общината – обясни, че нещата и самата документация ги 

движи Община Луковит. От там им изпращат варианта и на проектите за решение. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – продължи с изказването си като подчерта, че  

„разбирачите“ в тази зала са казали, че всичко това е „бля, бля, бля“. Такъв анализ е бил 

направен на изказването му и в социалните мрежи. Изрази очакването си на следващото 

заседание на Общински съвет Ябланица, което ще се проведе през месец юли, да им бъде 

внесено от кмета на общината предложение, с което Общински съвет да даде съгласие за 

размера на % участие по отношение на съфинансирането по този проект, в размер на 

158 994.54 лв. /без ДДС/ представляващи 12.72 % от разходите  за реализация на проекта, 

които да бъдат осигурени от обезпеченията и отчисленията, изискани при депониране на 
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отпадъците и от увеличената такса битови отпадъци за 2025г., изготвено от специалистите от 

Община Луковит. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеното предложение от кмета на общината. 

 

         По т. 3.4. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 260 

гр. Ябланица, 26.06.2025г. 

 

         Относно: Определяне на дял на Община Ябланица от съсобствеността на инсталация, 

финансирана със средствата по процедура № BG16FFPR002-2.004 „Мерки за изграждане, 

разширяване и/или надграждане на общински/регионални системи за разделно събиране и 

рециклиране на биоразградими отпадъци – втора“ по Приоритет 2 „Отпадъци“ на Програма 

“Околна среда“ 2021-2027г. 

 

          На основание 21, ал. 1, т. 8, т. 23 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Дава съгласие изградената със средства по проект № BG16FFPR002-2.004 „Мерки за 

изграждане, разширяване и/или надграждане на общински/регионални системи за разделно 

събиране и рециклиране на биоразградими отпадъци – втора“ по Приоритет 2 „Отпадъци“ на 

Програма “Околна среда“ 2021-2027г. новоизградена инсталация, в това число – съоръжения 

и оборудване, да бъде общинска собственост и да стане съсобственост на всички общини, 

включени в Регионално сдружение за управление на отпадъците – регион Луковит с дялове в 

съсобствеността, съответстващи на тяхното участие във финансиране на дейностите по 

проекта, както следва: 

         - Община Луковит – 35,63 %; 

         - Община Роман – 11,02 %; 

         - Община Тетевен – 40,63 %; 

         - Община Ябланица – 12,72 %. 

 

         2. Приема собствеността на Община Ябланица върху изградените по проекта 

съоръжения и оборудване със средства по процедура за директно предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ № BG16FFPR002-2.004 „Мерки за изграждане, разширяване 

и/или надграждане на общински/регионални системи за разделно събиране и рециклиране на 

биоразградими отпадъци – втора“ по Приоритет 2 „Отпадъци“ на Програма “Околна среда“ 

2021-2027г. да бъде в размер на 12,72%. 

 

         3. Възлага на Кмета на Община Ябланица да извърши всички необходими правни и 

фактически действия по т. 1 и т. 2 от настоящото решение. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 9  /девет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 9 общински съветници  - Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Полина Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков, 

Цветан Цаков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 
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          По точка 3.5. Дарение на финансови средства на МБАЛ „Д-р Ангел Пешев” гр. 

Тетевен.  

          Отношение взеха: 

          Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеното предложение за решение от кмета на общината, подкрепено от ПК „Бюджет и 

финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални 

програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

 

          По т. 3.5. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 261 

гр. Ябланица, 26.06.2025г. 

 

         Относно: Дарение на финансови средства на МБАЛ „Д-р Ангел Пешев” гр. Тетевен. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т . 6 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 225 от Закона за задълженията и 

договорите, във връзка с писмо с изх. № 076/11.02.2025г. от управителя на МБАЛ „д-р Ангел 

Пешев“ гр. Тетевен. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Дава съгласие Община Ябланица да дари финансови средства в размер на 20 000 

/двадесет хиляди/ лева на МБАЛ „Д-р Ангел Пешев” гр. Тетевен за закупуване на скопично-

графичен рентгенов апарат, модел Axiom Iconos R200, производител Simens, (втора 

употреба) с цел осигуряване на лекарска помощ и грижа. 

 

         2. Възлага на Кмета на Община Ябланица да подпише договор за дарение с управителя 

на МБАЛ „Д-р Ангел Пешев” гр. Тетевен и спази всички последващи законови процедура по 

изпълнение на настоящото решение. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 9  /девет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 9 общински съветници  - Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Полина Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков, 

Цветан Цаков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 3.6. Допълнения в Програмата за управление и разпореждане с имоти-

общинска собственост в Община Ябланица за 2025г. 

          Отношение взеха: 

          Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и преди да даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост” предложи точки 
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3.6., 3.7. и 3.8. да ги разгледат и гласуват анблок, като в протокола след това ще бъдат 

отразени с отделни решения. 

         С 9 гласа „За“ общинските съветници подкрепиха процедурното предложение на г-

н Гаврилов. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложенията за решение на 

постоянната комисия и по трите точки – 3.6., 3.7. и 3.8. 

 

         Тъй като други мнения и предложения не бяха направени се обяви процедура 

„Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на представените 

предложения от кмета на общината по т. 3.6., 3.7. и 3.8., подкрепени от ПК „Бюджет и 

финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални 

програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

 

         По т. 3.6. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 262 

гр. Ябланица, 26.06.2025г. 

 

         Относно: Допълнение в Програмата за управление и разпореждане с имоти-общинска 

собственост в Община Ябланица за 2025г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 12 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от Закона за общинската 

собственост. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Допълва Приложение № 8 в Програма за управлението и разпореждането с имотите -  

общинска собственост в община Ябланица за 2025г. с нови позиции, както следва: 

 82 – Поземлен имот с идентификатор 87014.704.2899 по кадастралната карта и 

кадастралните регистри /КККР/ на гр. Ябланица, с площ от 764 кв.м., актуван с 

АОС № 6382/08.05.2025г.; 

 83 – Част от поземлен имот с идентификатор 87014.704.2916 по кадастралната 

карта и кадастралните регистри /КККР/ на гр. Ябланица, с площ от 434 кв.м.,  

актуван с АОС № 6383/08.05.2025г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 9  /девет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 9 общински съветници  - Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Полина Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков, 

Цветан Цаков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 3.7. Извършване на разпоредителна сделка – продажба на недвижим имот – 

общинска собственост, находящ се в гр. Ябланица. 

 

         По т. 3.7. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 263 

гр. Ябланица, 26.06.2025г. 
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         Относно: Извършване на разпоредителна сделка – продажба на недвижим имот – 

общинска собственост, находящ се в гр. Ябланица. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1, чл. 41, ал. 2 от Закона за 

общинската собственост, чл. 50 от Наредба № 2 за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Дава съгласие да бъде извършена разпоредителна сделка – продажба чрез публичен 

търг с тайно наддаване на недвижим имот - частна общинска собственост, както следва: 

              1.1. Поземлен имот с идентификатор 87014.704.2899 по Кадастрална карта и 

кадастрални регистри /КККР/ на гр. Ябланица с площ от 764 кв.м., актуван с АОС № 

6382/08.05.2025г. и при граници: ПИ - 87014.704.196, ПИ - 87014.704.2908, ПИ - 

87014.704.128, ПИ - 87014.704.2900 и ПИ – 87014.704.171. 

 

         2. След изготвяне на експертната оценка за определяне на пазарната стойност от 

лицензиран оценител и одобряването й от ОбС, възлага на кмета на общината да проведе 

всички  законни процедури за извършване на разпоредителната сделка. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 9  /девет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 9 общински съветници  - Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Полина Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков, 

Цветан Цаков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 3.8. Прекратяване на съсобственост между Община Ябланица и фидически 

лица чрез извършване на разпоредителна сделка – продажба на 434 кв.м. от недвижим имот с 

идентификатор 87014.704.2916 по КККР на гр. Ябланица (УПИ ХІІІ-143, 164, кв. 22 по РП на 

кв. „Шумака“, гр. Ябланица), целият с площ от 924 кв.м. 

 

         По т. 3.8. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 264 

гр. Ябланица, 26.06.2025г. 

 

         Относно: Прекратяване на съсобственост между Община Ябланица и фидически лица 

чрез извършване на разпоредителна сделка – продажба на 434 кв.м. от недвижим имот с 

идентификатор 87014.704.2916 по КККР на гр. Ябланица (УПИ ХІІІ-143, 164, кв. 22 по РП на 

кв. „Шумака“, гр. Ябланица), целият с площ от 924 кв.м. 

 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА, чл. 36, ал. 1, т. 2 във връзка с чл. 35, 

ал. 4, т. 2 от Закона за общинската собственост и чл. 41, ал. 2 от същия закон, чл. 62, ал. 1, т. 

3 и ал. 4 от Наредба № 2 за реда за придобиване, управление и разпореждане с имоти 

общинска собственост. 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 
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         1. Дава съгласие да се прекрати съсобственост между Община Ябланица и наследници 

на Никола Станев чрез разпоредителна сделка - продажба без търг или конкурс на частта на 

Община Ябланица с площ от 434кв.м. от недвижим имот с идентификатор 87014.704.2916 по 

Кадастралната карта и кадастралните регистри /КККР/ на гр. Ябланица, целият с площ от 924 

кв.м., актуван с АОС № 6383/08.05.2025г., и при граници: ПИ – 87014.704.143, ПИ – 

87014.704.162, ПИ – 87014.704.2917, ПИ – 87014.704.141, ПИ – 87014.704.142, ПИ – 

87014.704.173, идентичен с УПИ ХІІІ-143, 164 в кв. 22 по Регулационния план от 1981г. на 

кв. Шумака, гр. Ябланица. 

 

         2. След изготвяне на експертната оценка за определяне пазарната стойност от 

лицензиран оценител и приемането й от Общински съвет възлага на кмета на общината да 

извърши всички законни процедури за извършване на разпоредителната сделка – продажба 

без търг или конкурс на наследници на Никола Станев. 

 

         3. В Програмата за управление и разпореждане с имоти-общинска собственост в 

Община Ябланица за 2026г., в т. ІІ „Описание на имотите, които общината има намерение да 

предложи за предоставяне под нае или да продаде“ да се създаде нова т. 3. „Прекратяване 

на съсобственост по чл. 36, ал. 1, т. 2 от Закона за общинската собственост, чрез 

продажба на общински идеални части“. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 9  /девет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 9 общински съветници  - Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Полина Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков, 

Цветан Цаков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 3.9. Кандидатстване със заявление за подпомагане по Стратегически план за 

развитие на земеделието и селските райони на Република България за периода 2023-2027г. по 

Интервенция „ІІ.Г.6 – Инвестиции в основни услуги и дребни по мащаби инфраструктура в 

селските райони“ – втори прием. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и поясни, че това е второто 

ново предложение. Обърна се към съветниците и отбеляза, че както вече са разбрали от 

изказването на кмета на община в началото на заседанието, Министерството на земеделието 

и храните стартира втори прием на заявления за подпомагане по интервенцията „II.Г.6 - 

Инвестиции в основни услуги и дребни по мащаби инфраструктура в селските райони” от 

Стратегическия план за развитие на земеделието и селските райони (2023-2027 г.). Целта на 

интервенцията е да се насърчи социалното приобщаване и да се подобри качеството на 

живот в селските райони чрез подобряване на транспортната свързаност между населените 

места, повишаване на енергийна ефективност на обществените сгради и модернизация на 

водопроводната и уличната мрежа. По отношение на проекта за ремонт на футболното 

игрище и трибуни при спортна зала гр. Ябланица е ясно. Предложи да бъде внесено яснота 

от кмета на общината какво се цели с проекта за „Благоустрояване на централен площад – гр. 

Ябланица“. 

         Г-жа Цонка Василева-зам.-кмет – обясни, че на централния площад ще се проектира 

нова ел. инсталация, ще бъде монтирана модулна система за зареждане на електрически 

автомобили, ще бъде направена нова тротоарна настилка, нови пейки и монтирани т.нар 

„пръскалки“. 
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          Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – изрази мнение, че и бариерите вероятно ще тръгнат 

най-после. 

         Г-жа Цонка Василева-зам.-кмет – поясни, че за да тръгнат бариерите трябва решение на 

Общински съвет за определяне на таксата, която ще се събира. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – изрази мнение, че на тях все им трябва решение за 

нещо. Решението на Общински съвет е за поставяне на една бариера, те са поставили две, 

като по този начин са ограничили мястото и колите дори не могат да минават. Дано да се 

случи и поставянето на бариерата на паркинга пред пещера „Съева дупка“ в с. Брестница. 

Едно трябва да е ясно на всички в залата, стартират т.нар. гарантирани бюджети, като за 

Община Ябланица това са средства в размер на 4 300 000лв. Като са разделени за малки и 

големи проекти. Тези двата проекта попадат в частта на малките, а в големите ще бъдат 

включени двете улици, които ще осигуряват достъпа до т.нар. втори градски център. 

Следващият прием е през м. октомври. Трябва обаче и общинските съветници, и гражданите 

подробно да бъдат запознати с това нещо. 

         Г-н Ивелин Йошев-секретар – предложи в текста на решението да бъде включен и 

текст, касаещ допускане на предварително изпълнение на решението, точно поради кратките 

срокове.  

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че този текст го има включен в проекта 

за решение. Поясни, че предложение на кмета на общината влиза в извънреден порядък и не 

е разглеждано в постоянните комисии. Предлага следната редакция на текста на 

предложението за решение: 

         1. Дава съгласие Община Ябланица да кандидатства за подпомагане по интервенция 

II.Г.6. „Инвестиции в основни услуги и дребни по мащаби инфраструктура в селските 

райони“ от Стратегически план за развитие на земеделието и селските райони на Република 

България за периода 2023-2027 г. - втори прием, с проектни предложения „Благоустрояване 

на централен площад - гр. Ябланица“ и „Ремонт на футболно игрище и трибуни при спортна 

зала в гр. Ябланица“. 

         2. Декларира, че дейностите по проектни предложения „Ремонт на футболно игрище и 

трибуни при спортна зала в гр. Ябланица“ и „Благоустрояване на централен площад - гр. 

Ябланица“ съответстват на Плана за интегрирано развитие на Община Ябланица за периода 

2021-2027г., а именно по приоритет 3 „Изграждане на устойчива инфраструктура, опазване 

на околната среда и природното богатство, мярка 3.1.1.4. „Ремонт и обновяване на 

площадите“ и по приоритет 4 „Подобряване на качеството и достъпа до административни, 

здравни, образователни, социални и културни услуги“, мярка 4.5.4.2. „Поддържане и 

обновяване на спортна зала и прилежащата към нея спортна инфраструктура“. 

         3. Възлага на Кмета на Община Ябланица да предприеме всички необходими правни и 

фактически действия, свързани с подготовката и подаването на проектните предложения. 

         4. Допуска на основание чл.60, ал.1 от АПК предварително изпълнение на настоящото 

решение от деня на приемането му предвид наличие на особено важен обществен интерес, а 

именно: спазване на срок за кандидатстване с проект за отпускане на безвъзмездна 

финансова помощ, засягащ пряко жителите на община Ябланица. 

         Г-н Гаврилов-председател ОбС, се обърна към общинските съветници и предположи, че 

който е следил текста е видял, че отпада т. 4 „Гарантира готовността на Общината, в случай 

на одобрение на проекта, да осигури временно средствата от собствени/трети източници до 

възстановяването на разходите им от Програмата“. По негово предложение. Защо?! Как така 

ще ги карат да гарантират нещо, което не знаят на каква стойност е.  

        Г-жа Цонка Василева-зам.-кмет - отговори, че знаят каква е стойността на проекта. 

Кандидатства се за максималната стойност допустима за проектиране. 

        Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – попита как ще проектират нещо със средства от 

бюджета, след като не знаят колко ще струва това нещо?! Все едно да си поръчат нещо от 

даден сайт в интернет без да знаят неговата стойност. 
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         Г-жа Цонка Василева-зам.-кмет – заяви, да си прочетат условията за кандидатстване. В 

тях пише колко %-та се дават за проектиране. Тези суми са написани там, не са измислени! 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – се обърна към г-жа Цонка Василева и уточни, 

че ги е прочел. Тя, самата знае много добре, че той чете много, за разлика от някои други 

хора в тази зала! И в условията са посочени само две неща, които Общински съвет е длъжен 

да приеме - т. 1 и т. 2.  

         Г-жа Цонка Василева-зам.-кмет – обясни, че говорят за средства за проектиране, които 

са заложени в бюджета на Общината. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – попита какво значи „трети източници“ и уточни, че 

за „трети източници“ говорят когато ще се търси заем. Заем няма да теглят, защото 

Общината е гарантирала, че няма да се ползва заем през новата 2025г. Подчерта, че г-н 

Гаврилов е прав.  

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че с Решение № 252/20.05.2025г. е 

приет бюджета на Община Ябланица за 2025г. и попита къде в него са предвидени тези 

средства, с които ще се започне този проект, ако не са дошли парите?  И ще чакат после от 

„умрял писмо“. 

         Г-жа Цонка Василева-зам.-кмет – заяви, че няма да кандидатстват тогава и всичко 

приключва. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – се обърна към г-жа Василева и поиска да им 

каже къде се изисква от тях да гарантират такова нещо. Къде? В коя община, в решенията по 

този проект има текст, че Общински съвет гарантира, че Общината ще започне със собствени 

средства до получаване на средствата от ЕС при одобрение?! Да му покаже една община. Той 

ще й покаже много общини, при които, този текст го няма. Тя, да му покаже една! Уточни, че 

отпадат т. 5. и т. 6 от проекта за решение:  

         Т.5 . Разрешава строителните работи в рамките на общинското имущество, включено в 

проекта, да се извършват по предварително одобрен инвестиционен проект.  

         Т. 6. Потвърждава, че засегнатите имоти публична общинска собственост са:  

             Необременени със задължения;  

             Не са обект на съдебен спор за имота;  

             Не са предмет на искове съгласно българското законодателство.  

         Много се извинява, но ако те не са наясно, това са декларации, които се подписват 

лично от кмета на общината и не се изисква решение на Общински съвет. Затова предлага да 

отпаднат тези две точки. Уточни, че имат две предложения – това на кмета на общината и 

това, което той им е предложил, като по същество е същото, само че редактирано с отпадане 

на трите точки. Казал е по какви причини. Не могат да гарантират нещо със средства при 

положение, че тези средства не са предвидени в бюджета. Отново попита от къде ще се 

вземат? Къде са предвидени – в Проектирането, в общата ли сума? Говори конкретно за този 

проект.   

        Г-н Ивелин Йошев-секретар – поясни, че средствата ще бъдат взети от „Проектирането“  

и след това ще бъдат възстановени от Фонда при одобрение на проектите. 

        Г-н Найден Найденов-кмет на общината – уточни, че това се прави с оперативна цел, за 

да не се бавят във времето. Нищо повече. 

        Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че преминават към процедура 

„Гласуване“, на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА, като тя ще се проведе по отдалеченост на 

постъпилите предложения, т.е. първо ще прогласуват предложението за решение от кмета на 

общината. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 9  /девет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 4 общински съветници – Иван Николов, Полина Иванова, Стефан Пастирков, 

Цветан Цаков;  

         „Против” – няма; 
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         „Въздържали се” – 5 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван 

Георгиев, Любен Василев, Румен Гаврилов. 

         Предложението не се приема. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на  

предложение за редакция на проекта за решение направена от страна на г-н Румен Гаврилов-

председател ОбС. 

          

         Общ брой на общинските съветници: 9  /девет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 5 общински съветници – Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Георгиев, 

Любен Василев, Румен Гаврилов;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – 4 общински съветници – Иван Николов, Полина Иванова, Стефан 

Пастирков, Цветан Цаков. 

         Предложението не се приема. 

 

         Г-н Любен Василев-общ.съветник – направи процедурно предложение за процедура на 

прегласуване, тъй като няма смисъл да се спират нещата. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – оттегли предложението си. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – благодари на кмета на общината за 

направеното оттегляне от негова страна и обяви режим на прегласуване за приемане на  

предложение за решение направен от самият него.  

 

         По т. 3.9. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 265 

гр. Ябланица, 26.06.2025г. 

 

         Относно: Кандидатстване със заявление за подпомагане по Стратегически план за 

развитие на земеделието и селските райони на Република България за периода 2023-2027г. по 

Интервенция „ІІ.Г.6 – Инвестиции в основни услуги и дребни по мащаби инфраструктура в 

селските райони“ – втори прием. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА във връзка с Условията за 

кандидатстване със заявления за подпомагане по Интервенция „II.Г.6 - Инвестиции в 

основни услуги и дребни по мащаби инфраструктура в селските райони” – втори прием, 

одобрени със Заповед № РД09-465/02.05.2025г. на Министрество на земеделието и храните. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

        1. Дава съгласие Община Ябланица да кандидатства за подпомагане по интервенция 

II.Г.6. „Инвестиции в основни услуги и дребни по мащаби инфраструктура в селските 

райони“ от Стратегически план за развитие на земеделието и селските райони на Република 

България за периода 2023-2027 г. -втори прием, с проектни предложения „Благоустрояване 

на централен площад - гр. Ябланица“ и „Ремонт на футболно игрище и трибуни при 

спортна зала в гр. Ябланица“. 

 

         2. Декларира, че дейностите по проектни предложения „Ремонт на футболно игрище 

и трибуни при спортна зала в гр. Ябланица“ и „Благоустрояване на централен площад 

- гр. Ябланица“ съответстват на Плана за интегрирано развитие на Община Ябланица за 
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периода 2021-2027г., а именно по приоритет 3 „Изграждане на устойчива инфраструктура, 

опазване на околната среда и природното богатство, мярка 3.1.1.4. „Ремонт и обновяване на 

площадите“ и по приоритет 4 „Подобряване на качеството и достъпа до административни, 

здравни, образователни, социални и културни услуги“, мярка 4.5.4.2. „Поддържане и 

обновяване на спортна зала и прилежащата към нея спортна инфраструктура“. 

 

         3. Възлага на Кмета на Община Ябланица да предприеме всички необходими правни и 

фактически действия, свързани с подготовката и подаването на проектните предложения. 

 

         4. Допуска на основание чл. 60, ал. 1 от АПК предварително изпълнение на настоящото 

решение от деня на приемането му предвид наличие на особено важен обществен интерес, а 

именно: спазване на срок за кандидатстване с проект за отпускане на безвъзмездна 

финансова помощ, засягащ пряко жителите на община Ябланица. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 9  /девет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 9 общински съветници  - Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Полина Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков, 

Цветан Цаков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 3.10. Учредяване на право на прокарване на отклонения от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитути на подземно трасе за 

присъединяване на поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 87014.51.572 по КККР на гр. 

Ябланица,към водопроводната мрежа през имот публична общинска собственост. 

          Отношение взеха: 

          Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеното предложение от кмета на общината, подкрепено от ПК „Бюджет и финанси, 

общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални програми и 

проекти, търговия, услуги и заетост”. 

 

         По т. 3.10. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 266 

гр. Ябланица, 26.06.2025г. 

 

         Относно: Учредяване на право на прокарване на отклонения от общата мрежа и 

съоръжения на техническата инфраструктура и сервитути на подземно трасе за 

присъединяване на поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 87014.51.572 по КККР на гр. 

Ябланица,към водопроводната мрежа през имот публична общинска собственост. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 193, ал. 4, ал. 5 и ал. 8, чл. 210, ал. 1 от 

Закона за устройство на територията. 
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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

        1. Дава съгласие да се учреди на Ахмед Бекир, възмездно право на прокарване на 

отклонение от общата мрежа и съоръжения на техническата инфраструктура и сервитут на 

подземно трасе на водопровод през поземлен имот /ПИ/ с идентификатор 87014.51.417 по 

Кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Ябланица, мест. „Габровица“ – имот 

публична общинска собственост с НТП - „Ведомствен път“, с обща дължина 2,5м. 

 

        2. Да бъде изготвена експертна пазарна оценка от лицензиран оценител на засегната 

площ общинска собственост, предмет на исканото право на прокарване, за сметка на 

възложителя Ахмед Бекир. 

 

        3. Титулярът на учреденото с настоящото решение право на прокарване носи 

отговорност за спазване разпоредбата на чл. 193, ал. 5 от Закона за устройство на 

територията, а именно – да не се влошават условията за застрояване на поземления имот, да 

не се възпрепятства установения начин на трайно ползване на имота и да не се засягат 

разрешени строежи или съществуващи сгради в него. 

 

        4. Възлага на Кмета на Община Ябланица изпълнението на всички действия за 

правилното и законосъобразно процедиране и влизане в сила на решението. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 9  /девет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 9 общински съветници  - Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Полина Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков, 

Цветан Цаков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 3.11. Упълномощаване на представителя на Община Ябланица в редовно 

присъствено заседание на Общото събрание на Асоциация по ВиК на обособена територия, 

обслужвана от „ВиК“ АД – гр. Ловеч и определяне позицията и мандата по предоставените 

предложения за решения, по отделните точки от дневния ред на събранието, насрочено за 

03.07.2025г. 

         Отношение взе г-н Румен Гаврилов-председател ОбС, който представи точката и 

предложението за решение на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, 

инвестиционна политика, европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и 

заетост”. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представеното предложение от кмета на общината, подкрепено от ПК „Бюджет и финанси, 

общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални програми и 

проекти, търговия, услуги и заетост”. 

 

         По т. 3.11. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 267 

гр. Ябланица, 26.06.2025г. 
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         Относно: Упълномощаване на представителя на Община Ябланица в редовно 

присъствено заседание на Общото събрание на Асоциация по ВиК на обособена територия, 

обслужвана от „ВиК“ АД – гр. Ловеч и определяне позицията и мандата по предоставените 

предложения за решения, по отделните точки от дневния ред на събранието, насрочено за 

03.07.2025г. 

 

          На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА, чл. 198е, ал. 3 и ал. 5 от Закона за водите. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Упълномощава инж. Найден Найденов – кмет на Община Ябланица, да представлява 

общината в редовно присъствено заседание на Общо събрание на Асоциация по ВиК Ловеч 

на обособена територия, обслужвана от „ВиК“ АД-гр. Ловеч. 

         2. Определя Цонка Николова-Василева – заместник-кмет на Община Ябланица за 

представител на Общината в редовно присъствено заседание на Общото събрание на 

Асоциацията по ВиК на обособена територия Ловеч, обслужвана от „ВиК“ АД-гр. Ловеч, при 

невъзможност на кмета на Община Ябланица да участва в заседанието. 

         3. Дава мандат на представителя на Община Ябланица в редовното присъствено 

заседание на Общо събрание на Асоциацията по ВиК на обособена територия Ловеч, 

обслужвана от „ВиК“ АД-гр. Ловеч, насрочено за 03.07.2025г. от 11:00 часа, а при липса 

на кворум на 10.07.2025г. от 11:00 часа, да гласува „ЗА“: 

да гласува „ЗА“: 

              3.1. Приемане на отчет за дейността през 2024г. на Асоциацията по ВиК на 

обособена територия, обслужвана от „ВиК” АД – гр. Ловеч. 
              3.2. Приемане на отчет за изпълнение на бюджета за 2024г. на Асоциацията по 

ВиК на обособена територия, обслужвана от „ВиК” АД – гр. Ловеч. 

              3.3. Приемане на бюджета за 2025г. на Асоциация по ВиК на обособена 

територия, обслужвана от „ВиК” АД – гр. Ловеч. 

              3.4. Други - при поставяне и разглеждане на допълнителни въпроси, както и 

настъпване на промени в процеса на обсъждане на въпросите от дневния ред, дава право на 

представителя на Община Ябланица при необходимост да изразява становище по 

целесъобразност и в полза на общината, както и да гласува по вътрешно убеждение, 

ръководейки се и защитавайки интересите на Община Ябланица.        

 

         Общ брой на общинските съветници: 9  /девет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 9 общински съветници  - Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Полина Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков, 

Цветан Цаков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 3.12. Приемане на Отчет за изпълнение на спортните дейности през 2024г., 

състояние и поддръжка на спортните съоръжения, и възможности за развитие на спорта на 

територията на община Ябланица за 2025г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 
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         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. Акцентира вниманието върху отправените препоръки от страна на 

комисия, като поясни, че по първата искана допълнителна информация е представена, а по 

втората изрази предположение, че са предприети съответните мерки. 

         Г-н Иван Николов-общ.съветник – поясни, че като член на ПК „Образование, култура, 

здравеопазване, социална политика, младежки дейности, спорт и туризъм“ от страна на ВК 

„Изгрев“ е ангажиран да представи тяхната писмена позиция по повод отправената 

препоръка. С нея уточняват, че забавянето по отношение представяне на отчетните е 

свързано с дългия спортен сезон. Има уверението, че до 5 /пет/ дни тези отчетни документи 

ще бъдат представени. 

         Г-жа Иванка Христова-гл.счетоводител – отбеляза, че днес е 26.06.2025г., а става 

въпрос за представяне на отчетни документи за изразходвани средства към 31.12.2024г. 

Някой трябва да се ангажира, да поеме отговорност и да събира тези първични счетоводни 

документи. Да, децата са шампиони, представят се отлично и успехите са им големи, но това 

е въпрос на организация. Ако самият треньор няма възможност, то има родители, които са 

ангажирани и може някой от тях да се заеме с това нещо. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – отбеляза, че това нещо го дъвчат всеки път. Втори 

мандат вече. Дадени са им средства трябва да има отчет. Мълчат си, заради успехите на 

децата, но са наясно, че има и едно друго решение, което не го пускат в действие. Трябва по 

сериозно да се отнасят и своевременно да си представят отчетите. 

         Г-н Иван Николов-общ.съветник – поясни, че представя тяхната позиция, като има 

уверението, че до  5-7 дни документите ще бъдат представени. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че първите два отчета са към 

09.05.2024г. 

         Г-жа Иванка Христова-гл.счетоводител – уточни, че общинските съветници трябва да 

имат предвид, че счетоводното приключване на фирмите е до 30.06.2025г., тепърва ще се 

търсят документи, които да се осчетоводяват. Също така не успяват да си усвоят средствата, 

а имат още от миналата година. 

         Г-н Найден Найденов-кмет на общината – изрази мнение, че децата не са виновни, но 

волейболният клуб страда откъм организация. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – поясни, че не разглеждат само финансовата 

част, а целия отчет, който е доста голям и съдържа подробна информация. 

 

         Тъй като други мнения и предложения не бяха направени се обяви процедура 

„Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на представеният отчет от 

кмета на общината, подкрепен от ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, 

инвестиционна политика, европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и 

заетост”. 

 

          По т. 3.12. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 268 

гр. Ябланица, 26.06.2025г. 

 

         Относно: Приемане на Отчет за изпълнение на спортните дейности през 2024г., 

състояние и поддръжка на спортните съоръжения, и възможности за развитие на спорта на 

територията на община Ябланица за 2025г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 
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         1. Приема представения Отчет за изпълнение на спортните дейности през 2024г., 

състояние и поддръжка на спортните съоръжения, и възможности за развитие на спорта на 

територията на община Ябланица през 2025г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 9  /девет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 9 общински съветници  - Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Полина Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков, 

Цветан Цаков;  

         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 3.13. Информация за разходваните средства по снегопочистването и зимното 

поддържане на общинската пътна мрежа и улиците на населените места през зимен сезон 

2024/2025г. 

         Отношение взеха: 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – представи точката и даде думата на 

председателя на ПК „Бюджет и финанси, общинска собственост, инвестиционна политика, 

европейски и национални програми и проекти, търговия, услуги и заетост”. 

         Г-н Иван Георгиев-председател ПК – представи предложението за решение на 

постоянната комисия. 

 

         Обявена процедура „Гласуване“ на основание чл. 27, ал. 5 от ЗМСМА за приемане на 

представената информация от кмета на общината, подкрепен от ПК „Бюджет и финанси, 

общинска собственост, инвестиционна политика, европейски и национални програми и 

проекти, търговия, услуги и заетост”. 

 

          По т. 3.13. Общински съвет прие 

РЕШЕНИЕ 

 № 269 

гр. Ябланица, 26.06.2025г. 

 

         Относно: Информация за разходваните средства по снегопочистването и зимното 

поддържане на общинската пътна мрежа и улиците на населените места през зимен сезон 

2024/2025г. 

 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от ЗМСМА. 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ЯБЛАНИЦА 

РЕШИ: 

 

         1. Приема представената Информация за разходваните средства по снегопочистването и 

зимното поддържане на общинската пътна мрежа и улиците на населените места през зимен 

сезон 2024/2025г. 

 

         Общ брой на общинските съветници: 9  /девет/ 

         ГЛАСУВАЛИ: 
         „За” – 9 общински съветници  - Драгомир Марков, Иван Иванов, Иван Николов, 

Иван Георгиев, Любен Василев, Полина Иванова, Румен Гаврилов, Стефан Пастирков, 

Цветан Цаков;  
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         „Против” – няма; 

         „Въздържали се” – няма. 

 

 

         По точка 4. Питания, мнения, разни. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – насочи вниманието към Определение № 885 от 

30.05.2025г. на Административен съд- Ловеч, с което съдът оставя без разглеждане жалбата 

на кмета на Община Ябланица - инж. Найден Найденов срещу решение на Общински съвет 

Ябланица. Акцентира вниманието върху части от текста на определението. 

         Г-жа Боряна Мирчева-гражданин – заяви, че не се разбира какво говори. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – обясни, на г-жа Мирчева, че кметът на 

общината атакува решение на Общински съвет, с което е избран адвокат, който да 

представлява Съвета в съда, когато има дело. Кметът в своята жалба твърди, че нямат такова 

право – съветниците да си определят адвокат, а кметът трябва да им го определя. Съответно 

съдът отхвърля жалбата на кмета. 

         Г-жа Боряна Мирчева-гражданин – изрази мнение, че в Ябланица всичко се определя от 

вас в последните години, и това повече няма какво да се коментира. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – потвърди, че в последните години кметът няма 

спечелено дело. Попита, на този адвокат, който защитава Общински съвет и ще продължи да 

го защитава, платено ли му е? Съвсем отговорно заявява, че ако до следващата сесия на 

Общински съвет, на адвоката, който е спечелил делото и си е изкарал възнаграждението, не 

му се плати ще направи предложение – на втория юрист на Общината, а именно – Артурчо 

Асланян, да не му се изплаща временно дължимото възнаграждение, докато не се плати на 

адвоката, които защитава Общински съвет. Повтори – да му се спре временно 

възнаграждението. Това ще бъде неговото предложение. На следващата сесия ще бъде 

внесено, докато се изплати хонорара на представляващия Общински съвет юрист. И нека да 

видят тогава как ще се развият нещата. 

        Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – направи едно уточнение – на това дело, за което 

стана на въпрос току що, г-н Николай Николов не е участвал по разбираеми причини. 

Адвокатите са възпитани хора и той, няма нужда да защитава решение, в което фигурира 

неговото име. Заяви, че в това дело се е справил сам. 

        Г-жа Даниела Найденова-гражданин – заяви, че обещава да бъде интересно. Понеже Вие 

/Румен Гаврилов/ нарочно разделихте точката – първа, трета, пета, загубихме й края, затова 

ще им припомни някой неща от подписката, тъй като са видели снимките на екрана. Сега, 

първо да направя едно уточнение. Тук имам трима роднини. Даже единият не ми е роднина, 

ами ми е съпруг. Искам да разгранича ролите – на кмета, които не присъства в залага като 

гражданин, а като кмет и съпруг. Като съпруг е перфектен, като кмет дано не ми се обиди, 

има още какво да се желае. На брат ми, Иван Георгиев, който много обичам, обаче като 

общински съветник искам да го разкарам. На племенницата ми, Ивана, която много обичам, 

обаче има нередности в аптеката. Гражданите какво искат да кажат? И не гледайте това – 

деца, бащи и синове, нека не се мешат. Групичката общински съветници, тъй като не е 

целият Общински съвет. Подписката, която беше събрана, знаете, че винаги говоря с 

доказателства, както и миналият път по отношение на г-н Велизар Николаев, който беше 

така доблестен да се оттегли. Сега ще чуете други факти, които не знаете и гражданите ще ги 

чуят. Първо – групата наематели на магазини – ловно-рибарски, домашни потреби, 

заведения, фризьорски салони и т.н. са били принудени и заплашени от Иван Георгиев, че ще 

плащат огромно тротоарно право или ще им ликвидира бизнеса, за да се подпишат. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – заяви, това нещо да се стенографира.  

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – уточни, че има и запис. 

         Г-жа Даниела Найденова-гражданин – моля Ви, направете забележка на общинския 

съветник, защото аз имам думата, той е след мен. Продължавам надолу. Този, който купи на 

дядо ми къщата, и тук вече се обръщам към Общината, изнася незаконно, вечерно време, 
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след 17:00 часа, батути, царевици и т.н. И хората ми звъняха да кажат. А бе натиснете я тази 

там Ваня Иванова, Стопанския отдел. Да отиде, да види, че вечерно време, там, става цирк 

„Буш“. Батути, които са незаконни, разпънати по тротоарите. Това не е панаир! Нататък. 

Прави ми впечатление, че тази подписка, в която не знам колко пъти сменихте броя на 

дърветата и хората, не са се подписали много от собствениците и такива в съсобственост на 

имотите, на които пречат тези дървета. Включително майка ми, аз също, като собственик на 

част от къщата, много разумната ми снаха – Десислава. Племенницата ми също не се е 

подписала. Много интересно, защо?!? Румяна Илиева не се е подписала, Николинка -  

собственик на имот. Да не ги изброявам. Сега, да кажа нещо друго. Тези хора, които бяха 

притиснати, започнаха да подават декларации, че се отказват от подписа си в подписката, 

защото не са знаели как да откажат. Господин Гаврилов, Вие може да изчакате и да чуете как 

Ви хваля. Тук имаме опорни точки. Отказаха се собственици на имотите. Тук беше и Гошо 

Йонин, Руска, това вече мина. Бившият мъж на Руска, в събота, чака цял ден дървото да бъде 

отрязано. Няма значение. Не опира до дървото. Опира до това, че този град се казва 

Ябланица, а не Иван Георгиев. Продължаваме нататък. След като той ги принуждава да се 

подписват за незаконния …….. 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник – прекъсна г-жа Найденова и я предупреди да не го 

обижда.  

         Г-жа Даниела Найденова-гражданин – продължи и попита, тъй като хората са 

притеснени за бизнеса си, как в Ябланица аптеката по надолу по ул. „Мико Петков“, по 

„Кирил и Методий“, извинявам се, как работи тази аптека, нон стоп, без аптекар, просто 

казано или както се казва – фармацевт?! Там седи една леля ………. 

         Г-жа Ивана Георгиева-гражданин – се обърна към г-жа Найденова и попита колко пъти 

е влизала в аптеката, та знае дали няма магистър-фармацевт?! 

         Г-жа Даниела Найденова-гражданин – отговори, че много добре знае какво има и как 

работи. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – се обърна към г-жа Найденова и поясни, че в т. 

„Питания“, гражданите взимат отношение по точките, които са включени в дневния ред и 

попита какво общо има аптеката с подписката? 

 

         Г-н Иван Георгиев-общ.съветник, г-н Драгомир Марков-общ.съветник и г-н Любен 

Василев-общ.съветник напуснаха заседанието на Общински съвет, след съгласуване с 

председател ОбС. 

 

         Г-жа Даниела Найденова-гражданин – отговори, че общото с това е, че тя /аптеката/ е 

незаконна, а той ги е притиснал да се подпишат. С мен се свърза г-жа Венка Цакова, казва й 

името, която е съпруга на бившия кмет – г-н Иван Цаков, за да ми каже, че иска да ми се 

извини, че г-н Цаков е бил принуден от обстоятелствата да се подпише в тази подписка. 

Любен Василев, каза да се направят градинки. Трябва да се направят, защото не са 

поддържани. Във Фейсбук съм хвалила градинката на баща му. Продължаваме нататък. Да 

продължим малко по конкретно. Г-н Румен Петров, беше привикан от Иван Георгиев в 

Голям извор. Гражданите толкова много не могат да ви търпят част от вас, за това, че се 

опитвате да спрете развитието на града. Хората ви следят и са разбрали как Иван Георгиев е 

привикал Румен Петров в Голям извор, който също се съгласява, тъй като също е бил 

притиснат от обстоятелствата. Вие самият на предното заседание казахте, че много добре сте 

работили с предишните кметове. Защо?!? И сега се подписаха. Хората не са глупави. 

Нататък. Тъй като казвате, че съм ви обидила, че не знам какво си, че сте учителско дете. Да 

Ви попитам? Погледнете подписката. Цитирам за тези, които не разбират какво казвам. На 

подписката пише – „на живущите в централна градска част, на ул. „Мико Петков“,/запетая/, 

и граждани на град Ябланица“ и т.н. Какво ви говори запетаята?! Най-малкото е 

неграмотност, а майка ми е учител по български. На мен ми говори това, че Иван Георгиев е 

събрал пет подписа и понеже вече не е могъл да събере повече, след като са се подписали, 
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след запетаята е добавил и граждани, където вече влизат и общинските съветници, които са 

принудени. И тук вече не е зад гърба им, защото Симо Иванов напусна, Иван Георгиев 

напусна, Любен Василев напусна, племенницата ми напусна, има право да каже. Много хора 

го знаят, имам и снимки. И го казвам, Иван Георгиев го каза, цитирам – „повече няма да 

осигуряваме комфорт на кмета“ и се обърна и каза на Симо Иванов – „тебе те сготви“. 8 

години. Да разбере целия град какво значи да те сготви кмета. На първите избори, защото тук 

намесихме децата и роднините, а хората е важно да го знаят това. На първите избори, през 

нощта, съпругата на г-н Симо Иванов, Малина, която го сготви, тя написа на дъщеря ми, 

прати й файлово съобщение, че той /баща й/ ще бъде подлога на Иван Георгиев и ще 

управлява той. Това го имам, понеже аз не говоря от въздуха!  

 

         Г-н Иван Георгиев-общ. съветник се върна в залата и уточни, че работят при липса на 

кворум, след което отново напусна залата. 

 

         Г-жа Даниела Найденова-гражданин – продължи с изказването, и тъй като имам много 

документи, които може би не са лицеприятни. На вас не ви ли е любопитно, защо се е 

подписал г-н Симо Иванов? И последният като се подписа, Любен Василев, които беше 

принуден, наистина се излъга. Имаше среща и с Иван Георгиев, и с кмета. А едно дърво, а 

пет дървета. А този да обслужим, а онзи да обслужим. Сега г-н Гаврилов…. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че й е свършило времето за изказване. 

         Г-жа Даниела Найденова-гражданин – уточни, че взима и това на комшиите. Накрая 

щях да Ви похваля, а Вие ме изключвате. Добре нека да научат другите. 

         Г-н Румен Гаврилов-председател ОбС – отбеляза, че точно тя няма нужда да го хвали. 

         Г-жа Даниела Найденова-гражданин – заяви, че иска да го похвали, защото целият ден, 

през който Иван Георгиев прекара в прахоляка, да заплашва хората, Вие, в 17:00 часа 

седнахте в колата и се изнесохте, отзад през пазара и си заминахте за София. 

 

          

 

         Поради изчерпване на дневния ред г-н Румен Гаврилов-председател ОбС закри 

заседанието на Общински съвет Ябланица  в l6:36 часа. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

         Румен Гаврилов: /п/ 

         Председател Общински съвет Ябланица 

 

 

         Протоколчик: /п/ 

         Цветомира Петрова 

         Гл.експ. АИТООС 


